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Šentjurske

NOVICE POSLOVNA STRAN

| ■

RESEVNA
Trgovsko podjetje, p.o.

63230 Šentjur pri Celju 
Mestni trg 3
Telefon: 063/741-320 
Telefax: 063/741-372

RESEVNA ŠENTJUR VAM NUDI
UGODEN NAKUP:

Sladkor vreča 50 kg lkg 75.10
Sladkor lkg 83.20
Piškoti MEDEX lkg od 229.00-243.00
Olje Zvezda GEA 11 139.90
Olje solatno GEA 11 281.00
Olje bučno GEA 11 620.20
Vino Rose Koper 11 137.50
Fižol Droga 900g 11 11 97.00
Radenska mineralna voda 11 11 44.30
Pr. prašek AVA, Mixal 3kg 399.90-396.00
Pr. prašek NVEISSER RIESE 3kg 794.10

kom 899,00 SIT

Premog lignit Velenje kosi t 5.969.00
(cene brez prevoza) kocke t 5.272.10
ksilit t 7.959,20

Diskont RE-DI Šentjur priporoča:

Jedilni servis, kitajski, 45 delni 7.485,00
Servis za belo kavo 1.335,00
Servis za črno kavo 1.185,00
Jedilni pribor za 24 oseb 2.866,00
Moka TIP 500 25kg, iz domačega 49,90
mlina 59,90
Moka TIP 500 25kg, namenska 39,90

Vaš obisk pričakujemo v Šentjurju v 
Blagovnici, Diskontu in Resevni ter v 

marketih Planina, Ponikva, Gorica, 
Dramlje

VSS 003X0 IN POCSNI - 
gSSSVNA ŠSNTJUg

kEPROITA Delavska ulica 3, Šentjur, 
tel: 063/ 741-818, 0609/611-033

Prodajalna ",ITA" - v šentjurski tržnici nudi:
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TRGOVINA ITA - UGODEN NAKUPU

ZLATARSTVO
MILAN GAJŠEK

63230 Šentjur pri Celju, Ul. Dušana Kvedra 6/a, 
Tel.:063/741-072, 744-149
Izdelava - predelava zlatega nakita 
Prodaja ročnih ur 
Menjava baterij

Izjemno ugodna menjava starega zlata za novi nakit - 
50% POPUST!

Pri nas kupljene izdelke graviramo brezplačno!

ODKUP ZLATA PO UGODNIH CENAH!

B€NEX
KOMISIJSKA PRODAJA, 
PRODAJA NA DROBNO
vicroTtrA

____\L\____
e IAK08 —

DaSS | - uDrtm^TXŽNitA

ITI
- kiimiht in nr< ilai.i vse vrste 
lelmifiieu«! Iilaca
- zameiiinie m vi za staro
- uosoluie In nrodaia oriuinaliie 
videi kasete s slov. podnaslovi
Na nsliittt smo vam vsak delavnik 

od 9 - IS" in ob sobotah od 8 - 12"!
Nlaiilote nas v »oveni ii.nllu »in 

tržnlr.e v Šenfljiiriii.

2



Šentjurske

NOVICE BESEDE UREDNIKA mr

.......... —------------------- ----- -.....................1___ ■

Vendarle praznik, kot se spodobi!
Če sem se že nekajkrat spotaknil ob šentjursko kilavo 

praznovanje državnih praznikov, je zdaj priložnost, da tokratna 
praznična prizadevanja pohvalim: 8. februar, spominski 
Prešernov dan in dan kulture, je odmeval tudi v naši občini.

Osrednjo prireditev v kulturnem domu so lepo pripravili 
rJrameljčani. Pozabili so sicer na Prešerna in na priložnostni 
govor, so pa zato prijetno presenetili s svojim repertoarjem.

laninčani so počastili 25 let svojega moškega pevskega zbora 
s pevskim nastopom in izdajo brošure "Planina v pesmi in 
besedi". Ob istem času so v dvorani v Šentjurju koncertirale 
ženske vokalne skupine iz vse Slovenije, uro prej je Alpos 
odprl vrata svojega razstavnega salona za razstavo slikarja 
Jožeta Krambergerja. Knjižnica je počastila domačine: 
predstavila je knjigo aforizmov Jožeta Mastnaka in Gregorja 
neženska. Da so se Prešerna in kulturnega praznika primerno 
spomnili tudi na vseh šolah, je pa tako že samo po sebi 
umevno. Vsi smo se lahko nasitili z domačo in tujo
ustvarjalnostjo.

Le še to: morda bi bilo prav, da bi zaslužne ustvarjalce 
m kulturnike na ta dan počastili s primernimi priznanji.

Urednik

Krajevna samouprava

"Nehajte/vendar, ali si tako pred
stavljate delitev občine Šentjur! "

Naslednja številka Šentjurskih novic 
izide v četrtek 24. marca 1994

Dolžniki!
Eni boste rekli, da dolga ni, drugi se 

°ste morda razburili, kaj za vraga težačijo 
1 e iz Šentjurskih novic, gotovo pa nam 

boste mnogi tudi z razumevanjem prisluh
nili.

Gre za malenkosti, ki pa takrat, ko 
'mas glavo komaj nad vodo, pomenijo hudo 
neprijetno stisko. Kar blizu 300 šentjurskih 
o čanov, ki smo jim ponudili naš časopis, 
Sl 8a je pustilo več mesecev pošiljati na 

*n še zdaj ne vejo, ali jim je všeč 
a 1 ne. Mi pa ne vemo, ali naj jim ga še 
Pošiljamo in seveda tudi ne, če nam ga 
sploh kdaj nameravajo plačati.

Po črki zakona so sicer naši dolžniki, 
toda na zapisano pravico se ne bomo 
niti sklicevali in še manj računali nanjo. 
Pravijo, da tista o lepi besedi, ki lepo 
mesto najde, še vedno velja!

Torej poskusimo:
VLJUDNO PROSIMO VSE, KI STE 

V PRETEKLIH MESECIH PREJEMALI 
ŠENTJURSKE NOVICE IN MENITE, 
DA V NAŠEM ČASOPISU NI TOLIKO 
ŠENTJURSKE DUŠE, DA BI GA 
VEUALO NAROČITI, DA NAM PO
RAVNATE RAČUN ZA PREJETE IZ
VODE!

HVALA!
Urednik: Franc Kovač

NAROČILNICA
Naročam

Šentjurske
NOVICE

Primek in ime (tiskane 
črke):_________________

Naslov, kraj, ulica, poštna 
številka

Podpis:_

5 ?/.ntjurs'ce novice izdaja d.o.o. Šentjurske novice, Šentjur, Mestni trg Naslov uredništva: Mestni trg 5, Šentjur. Poslovni čas je od 7. do 9.
' avni in odgovorni urednik: Franc Kovač. Lektor: Rado Palir. ure, telefon med poslovnim časom 741-286. Izven poslovnega časa pa 

23/70» Velenje. Po mnenju Urada vlade za informiranje št. 741-243.
‘ '9? sodi časopis Šentjurske novice med proizvode informativnega Žiro račun: Šentjurske novice 50770-603-37277 

acaja in se plačuje zanje 5% prometni davek, ki je vračunan v ceno.
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Ples novih občin se pričenja z zamudo
Končno je znano, da bodo nove občine nastale do 

konca letošnjega leta. Naši poslanci so tako dolgo 
komplicirali, da so zamudili vse razumne roke za 
pravočasno in zakonito organiziranje lokalne samouprave. 
Čeprav še sedaj ni čisto jasno in zagotovo tudi ne v 
skladu z ustavo in zakoni, pa večjih spremeb in pretresov 
ni več pričakovati. Postopki in roki ukinjanja sedanje 
komunalne ureditve so naslednji:

Župan Malovrh je že sklical zbore občanov po krajevnih 
skupnostih in na teh zborih se občani morajo do 13. 
marca odločiti, ali bodo ohranili sedanjo občino ali pa 
ustanovili nove. Določiti morajo tudi referendumska 
območja. Na referendume bomo šli 22. maja, 27. novembra 
pa bomo volili župane in svete novih občin.

Na prvi pogled kaže, da imamo za tehtno odločanje 
še dovolj časa. Toda res le na prvi pogled, kajti zelo 
pomebna faza, morda je celo najpomembnejša, že 
takorekoč teče. Zbori občanov, ki morajo svoje delo 
zaključiti do 13. marca, bodo v resnici odločilni, saj bodo 
domala utrdili odločujoče smeri nadaljnjih aktivnosti. To 
pomeni, da bi občanom že danes moralo biti bolj ali 
manj jasno, kaj jim prinaša (ali odnaša) lokalna 
samouprava. To pa, kot kaže, niti približno ni tako.

Vodstvo občine je v januarju imelo razgovore z vodstvi 
vseh krajevnih skupnosti in je s svojim neopredeljevanjem 
za to ali ono varianto ter z rahlo naklonjenostjo do 
obstoječe komune vneslo med občane precejšnjo mero 
nemira. Kot sta nam povedala predsednik skupščine g. 
Malovrh in podpredsednik izvršnega sveta g. Pungartnik, 
so za svojo občino trdno odločeni le Planinčani, v precejšnji 
meri tudi Dobjani, medtem ko so si Slivničani menda 
premislili in razmišljajo, da bo zanje laže pod šentjursko 
streho. Enako mnenje velja tudi na Ponikvi, Kalobju in 
v Dramljah. Še najmanj dilem imajo v KS Šentjur - mesto 
in KS Okolica, saj bodo na referendumu potrjevali le 
obstoječo občino in čakali, kaj bodo odločili okoličani.

Na nekaterih od teh sestankov se je pokazalo, da v 
vsej občini ni nikogar, ki bi zagovarjal ustavno zahtevo 
oblikovanja lokalne samouprave. Večina razpravljalcev kot 
tudi sedanja občinska oblast so do pričakovanih sprememb 
nezaupljivi in vidijo v njih več problemov kot koristi. 
Finančna zgradba novih občin, kljub določilu v zakonu, 
da bo država podprla socialno šibkejše občine, je vsaj za 
večino še vedno povsem nejasna. Takšna negotovost daje 
prav "ziherašem", ki imajo raje vrabca v roki kot goloba 
na stehi. Gospodarsko šibki kraji računajo na solidarnost 
bogatejšega mesta Šentjur, meščanom pa dosedanji 
komunalni centralizem tudi ustreza, saj jim še naprej 
ponuja platno in škarje. Politične stranke, ki bi dejansko 
morale biti motor, saj je lokalna samouprava njihov 
projekt, pa so po naših krajevnih skupnostih le jadikujoči 
surogati, brez informacij in vpliva. Vse, z izjemo Narodnih 
demokratov, ki lokalno samoupravo sprejemajo, moledujejo

za občinske in zunanje informacije, se tresejo pred grozečo 
državno centralizacijo ter previdno čakajo. Svoj lonček 
bodo verjetno pristavile šele takrat, ko bo jasno, kako se 
bo volilno telo dejansko opredelilo. Vse češče se slišijo 
vzdihi po dobri stari SZDL, ki je naročene zadeve vsaj 
znala speljati.

Stališča občinskega odbora Narodnih demokratov, ki 
jih bodo poskušali uveljaviti tudi v Socialdemokratski 
stranki, s katero so se nedavno združili, so znana. Po 
njihovem mnenju je ločitev državne uprave in lokalne 
samouprave v Evropi toliko preiskušena praksa, da o njej 
ne kaže filozofirati. Res je, da so naše sedanje državno 
- komunalne občine čvrsto organizirane in smo nanje 
navajeni, toda o tem, da bi jih v Sloveniji ohranili, ne 
razmišlja nihče več. Nobenega dvoma ni, da bodo tekom 
tega leta dokončno ugasnile. Zamenjale jih bodo nove, 
manjše, toda oblastno in finančno samostojnejše organi
zacijske enote tipa sedanjih krajevnih skupnosti, s 
katerimi imamo že doslej zlasti v motivacijskem smislu 
prav dobre izkušnje. Da bi bila le za Šentjur ustreznejša 
stara komunalna ureditev, se jim ne zdi verjetno. Izhajajo 
iz spoznaja, da je prava vrednost določenega kraja le v 
ljudeh in v njihovi notranji energiji, ki jo bodo laže 
sprostili v manjših, po svoji volji narejenih občinah.

Obstaja še dilema, ali manjšanje občin ne pomeni 
nebrzdano rast državne birokratske centralizacije v 
Ljubljani? Na to delikatno in tehtno vprašanje Narodni 
demokrati odgovarjajo, da je potrebno pretehtati, kaj je 
manjše zlo, ali ena državna centralizacija, ki jo imamo 
namen krotiti s temeljitimi demokratičnimi metodami, ali 
večstopenjska birokratizacija preko sedanjih komun, ver
jetnih okrajev in morda celo še pokrajin? Slednje bi nas 
verjetno spet privedlo do posredniškega delegatskega 
sistema, s katerim pa nismo bili najbolj zadovoljni.

Vprašanj in dilem je vsekakor še mnogo, ljudi, ki bi 
nanje znali prepričljivo odgovarjati, pa malo. Potrebujemo 
nekoga, ki bo namesto oguljene fraze "Ljudje naj odločijo 
na referendumu!", pametno svetoval, kako naj odločijo!

OBVESTILO - VABILO
Sklicujem zbora občanov krajevne skupnosti Šentjur 

- Mesto v sredo, dne 2. marca ob 18. uri in v četrtek, 
3. marca ob isti uri v veliki dvorani občine Šentjur.

Na zborih se bomo dogovorili o organiziranosti 
nove občine.

Predsednik skupščine KS 
Slavko Zalokar

4



s seje predsedstva občinske 
skupščine

V ponedeljek 14.januarja je predsedstvo 
SO tako kot običajno na zaprti seji 
pripravljalo dnevni red 29. zasedanja občin
ske skupščine, ki bo predvidoma v sredo, 
23. februarja.

}z gradiva je razvidno, da je osnutek 
občinskega proračuna pripravljen in bo že 
na tej seji predložen odbornikom. Občinski 
proračun bo tako po prihodkovni kot po 
odhodkovni strani povečan za 13 %, kar 
°h pričakovani inflaciji pomeni, da bo realno 
enak lanskemu. Po posameznih postavkah 
med odhodki izstopajo z indeksi: investicije 
v družbene dejavnosti - 367, nedefinirani 
odhodki - 300, sredstva rezerv - 200, telesna 
kultura - 157, regres za prehrano
obč.uslužbencev - 150, stroški za obrambo

146. Nadpovprečno pa se bo štedilo pri 
sredstvih za poračune plač, znanost in 
pospeševanje drobnega gospodarstva - za te 
namene v proračunu ni predvidenih sredstev. 
Tudi Šentjurskim novicam slabo kaže, saj 
občina za informiranje nima namena dati 
niti tolarja. Pas bodo morale zategniti še 
naslednje dejavnosti: investicijsko
vzdrževanje (indeks 65), kmetijstvo ( indeks 
^9) in štipendije (indeks 94).

Poleg proračuna bo morda v skupščini 
dvignila temperaturo točka "Prikaz dela in 
postopkov Izvršnega sveta...", seveda le, če 
bodo odborniki do nje uspeli priti. Doslej 
so namreč omagali že nekajkrat dosti prej.

Jožica Puhar v Šentjurju
Na povabilo Združene liste je prišla 

v petek, 18. februarja na obisk v Šentjur 
ministrica za delo, družino in socialo 
gospa Jožica Puhar. Obiskala je Elegant 
m Alpos ter se menda uspešno pogovar
jala z vodilnimi iz teh firm o njihovih 
zaposlitvenih problemih. Javnosti je na
menila sproščen klepet ob večerji s člani 
predsedstva šentjurske Združene liste v 
Hotelu Alpos. Povedala je, da z letošnjim 
predlogom proračuna ni najbolj zado
voljna, saj bo njeno ministrstvo dobilo 
^krog 8 miljard tolarjev premalo. Med 
žrtvani proračunske suše bo verjetno tudi 
šentjurski dom starejših občanov.

Šentjurske novice še vedno pred zaprtimi 
vrati

Informacijska zapora na občini 
za naš časopis še vedno velja. 
Odločitvi izvršnega sveta, da nas 
na svojih sejah ne želi videti, so 
se z izjemo ekološke komisije, ki 
jo vodi primarij Moser, solidar
nostno (ali vdanostno) pridružile 
več ali manj vse občinske inšti
tucije. Hvala bogu, za šentjursko 
javnost so ostale odprte vsaj še 
seje občinske skupščine. Žal pa 
so precej poredke in so največkrat 
slabo založene s tisto problema
tiko, ki občane najbolj zanima.

Dopovedati predsedniku 
Izvršnega sveta, ki se je ovil v 
molk in mi očita, da namerno 
širim laži o njegovem delu, da 
resnica ni le tisto, kar reče 
oblast, je v Šentjurju težko. Ko 
mi je bilo to očitano, sta bila 
prisotna bivši predsednik SLS in 
sedanji predsednik SKD. Kaj si o

javnosti političnega dela in oblasti 
mislita njuni demokratični stranki, 
vemo, kaj si mislita ona dva, pa 
seveda tudi, saj sta bila tiho kot 
grob. Sklepam, da se z informa
cijsko blokado ti dve šentjurski 
vladni stranki z gotovostjo povsem 
strinjata. Verjetno pa tudi druge, 
saj njihove podpore ni nikjer 
čutiti.

Dobro: četudi bi imela šentjur
ska oblast vedno prav in bi bili 
dopisniki Šentjurskih novic sami 
lažnivci, v demokratični družbi ni 
inštitucije (razen sodstva), ki bi si 
lahko privoščila razkošje, da sama 
odloča, kaj je resnica! Ali pač za 
Šentjur veljajo druge norme?!

Šentjurske stranke, ali sploh 
veste, kako glasujejo vaši ljudje v 
Izvršnem svetu?

Franc Kovač

Skupščina naj odloči!
Komisija za varstvo okolja pri 

šentjurskem Izvršnem svetu je bila 
nezadovoljna z obrazložitvijo mag. 
Krempuša, zakaj Alpos še ni pričel 
z ekološko sprejemljivim ožigan- 
jem obešal. Predsednik dr. Moser 
je menil, da je odgovor iz Alposa 
poln pogojnikov in mlačnosti, ni 
pa v njem ekzaktnih datumov, ki 
jih je komisija zahtevala. Gospod 
Kodrič je bil mnenja, da se Alpos 
pač čuti toliko močnega, da se 
lahko igra s splošnimi šentjurskimi 
interesi. Po Kodričevih izkušnjah 
Alpos največ sežiga v zgodnjih 
jutranjih urah, ko s svojimi dim
nimi izpusti zasmradi vso bližnjo 
okolico.

Interse Alposa je branil le 
predsednik IS, ki sicer ni podprl 
Alposovih izgovorov za odlaganje 
saniranja ožiganja obešal, je pa 
mnenja, da bi morda le veljalo 
upoštevati Alposove razloge, ki so 
v povezavi z izgradnjo plinovoda.

Sklenili so, da bodo odločitev 
o usodi ožiganja obešal prepustili 
skupščini. Naročili pa bodo tudi 
nenapovedane usmerjene meritve 
Alposovih izpuhov ter se pre
pričali, kaj Alpos dejansko spušča 
v zrak.

Poseben ekološki problem je 
Bohor, saj so plini, ki se valijo 
iz njegovih dimnikov, vizualno 
"živa groza". Nič manj "grozni" pa 
niso rezultati uradnih meritev 
Zavoda za varstvo pri delu. Po 
poročilu z dne 4. novembra 1993 
emisije iz Bohorjeve kotlovnice 
presegajo maksimalne dovoljene 
emisijske količine trdnih delcev in 
ogljikovega monoksida s faktorjem 
prekoračitve 14, dimno katransko 
število pa s faktorjem 2,4. Bohor 
za razliko od Alposa za ekološko 
sanacijo menda nima niti sredstev 
niti volje. Sicer pa je tam zdaj 
na potezi sanitarni inšpektor, ki 
bo moral nekaj ukreniti.
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Ran mojih bo spomin in tvoje hvale...
8. februar, dan spomina na dr. Franceta Prešerna 

in dan sloveskc kulture, je in bo ostal praznik 
slovenstva.

Prešeren sicer ni bi! prerok v svojem času, naslednje 
stoletje pa je odkrilo njegovo veličino in jo vsadilo 
v naša srca. Vse živeče generacije Slovencev so sc 
srečale v svojem šolskem obdobju z globino njegove 
poezije in mnogim je njegova rima ostala zvesta 
življenska spremljevalka. Preživela je vse družbene 
viharje in iz slehernega od njih izšla z žlahtnejšim 
sijajem.

Prešeren je slovenska duša in 
slovenska usoda!

Njegova življenska zgodba je tragična. Njegova občutljiva 
pesniška duša se je zlomila ob trdoti vsakdanje prozaičnosti 
in je lahko preživela le v odmaknjenem hrepenenju za 
ideali, ki so se pesniku pred očmi razblinjali v nič. Njegova 
poezija je poezija bolečine, nesreče in hrepenenja, ki so 
tako blizu samomorilski slovenski duši. Tudi današnji. 
Njegov brezup je naš brezup in njegov beg je naš beg.

Toda njegova veličina ni v človeški ranljivosti. Prešeren 
je velik v svoji odločitvi, da v času prevlade nemške kulture 
in moči izpoveduje svoje srce in svojo misel v jeziku 
podalpskih poljedelcev ter mu s svojo voljo in genijalnostjo 
izbori mesto pogumnega jezika neomejenih ustvarjalnih 
možnosti. Uspel je in zasnoval tisto jezikovno in narodno 
identiteto, ki je stoletje in pol kasneje dozorela v slovenski 
državi.

Svečanost na Planini
Bila je v petek, 11. februarja.. Prava množica Planinčanov 

je napolnila dvorano v šoli do zadnjega kotička in

25 let moškega pevsega zbora

zamaknjeno spremljala pester pevski nastop svojega 
moškega pevskega zbora. Ne le pasivno - zadnjo pesem 
so zapeli vsi skupaj. Morda je bilo le naključje, toda dobil 
sem vtis, da so enotni in si zaupajo. Lepo je tudi bilo. 
da so se spomnili in na proslavi podelili Gallusova priznanja 
svojim najbolj zvestim pevcem.

Na slovesnosti so predstavili lično brošuro "Planina v 
pesmi in besedi". Avtor Janez Šmid je iz zgodovinskih m 
aktualnih virov z veliko ljubeznijo ustvaril prijetno branje, 
ki nas kot turistični vodič popelje skozi planinsko zgodovino 
in ustvarjalnost njenih ljudi.

Posebnost planinske svečanosti je bila voditeljica gospa 
Romihova oziroma njen uvodni govor. Morda je res (ah 
tisti, ki so scenarij pripravljali) malce pozabila na Prešerna, 
toda ni se bala v svoj govor vplesti poleg čistih kulturnih 
tudi aktualne družbene in politične teme, kar se n.pr. v 
Šentjurju ne more zgoditi.

F.K.

V Alposu
Alpos v svojem razstavnem prostoru večkrat gosti 

umetnike in si z njihovo pomočjo utira pot v javnost.

Svečanost v Alposu

V počastitev kulturnega praznika so pripravili razstavo 
slikarja Jožeta Krambergerja.

Svečana otvoritev je bila v petek, 11. februarja. V avli 
poslovne zgradbe so z enostavno in domišljeno postavitvijo 
ter s kratkim prešernovskim programom uspeli ustvariti 
imeniten Prešernov večer ter primeren uvod v podoživljanje 
likovne ustvarjalnosti slikarja Krambergerja. Čeprav so 
nekateri menili, da je bil osrednja točka večera kitarist 
Dejan Krušeč, študent s Konzervatorija Johana Josefa Fuxa 
iz Gradca, kaže, da so Krambergerjeva temačna tihožitja, 
kitara in otožno boleča Prešernova poezija skupaj z belim 
marmorjem alpoškega razstavnega prostora uspeli ustvariti 
nenavdno občuteno sožitje, ki ga je težko opisati.
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Ponikva
Proslava je bila v ponedeljek, 7. 

februarja zvečer v dvorani na Ponikvi.

Osnovnošolci iz šole Blaža Kocena 
so nastopili z raznimi deklamacijami, 
zaigrali so igrico Povodni mož, 
otroška folklorna skupina "Trta" iz 
Dolge gore pod vodstvom Jožeta 
Kadenška pa je s svojim nastopom 
uobro nasmejala in razveselila 
gledalce. Otroci očitno dobro vadijo 
in so vse boljši. Nastop so popestrili 
glasbeni vložki s sintesajzerjem.

Cerkveni otroški zbor pod vod
stvom organistke Andreje Galuf, ki 
je zbor tudi spremljala z električnimi 
orglami, je zapel z otroškim, a 
močnom glasom pesmice Vsakdo 
mora imeti prijatelja, Ljubezni tvoje 
ln Mnogo poti.

Zadnja kitica tretje pesmi je zelo 
ganljiva:

Mnogo dlani na mojo roko čaka, 
prijatelj moj.

Na miljonc ljudi, potrenih 
pomoči,

ko si sam in brez moči.

Takrat sc spomni teh ljudi,
ki upajo, upajo, da roko jim 

boš dal.
Mojca Sovič, Slatina

"Fore za ju rja" v 
Šentjurju

Slovesna promocija knjižice afo
rizmov domačih avtorjev Jožeta Mast
naka in Gregorja Bezenška, ki je bila 
umeščena v okvir kulturnega praznika,

je bila v četrek, 17. februarja v 
občinski knjižnici.

Kot sta poudarila avtorja, je delo 
nastalo "bolj za šalo". Zbrala sta pač 
svoje domislice in rime, jih s pomočjo 
sponzorjev obelodanila ter se tako 
vpisala med tiste, ki imajo svojo 
knjigo. Večer je bil popestren z 
glasbenimi vložki ter recitacijami 
njunih aforizmov. Dokaj številni obisk
ovalci, so bili z literarnim večerom 
povsem zadovoljni. Med njimi ni bilo 
opaziti za svoj ugled preobčutljivih 
občinskih veljakov, ki so avtorjema 
menda zamerili, da sta se, čeprav v 
rokavicah, lotila tudi njihovih napak. 
Prav to pa kaže, da knjižica ni le 
sterilno besedovanje, temveč marsik
daj zareže tudi v živo.

Liberalni demokrati so zmerno 
zadržani

Združevanje na politični sredini odmeva 
udi v Šentjurju. Na pobudo predsednika 
umokratske stranke g. Bezenška, so se 

sestala vodstva Demokratov, Socialistov in 
iberalnih demokratov ter poskušala uskladiti 

svoje interese.
Kot nam je povedal predsednik LDS g. 

j °zc Artnak, so sc na sestanku pogovarjali 
e načelno. Demokrati in socialisti, kot se je 
"a sestanku pokazalo, so praktično že 
i ogovorjeni, Liberalni demokrati pa v načelu 
sprejemajo pobudo za sodelovanje, vendar 
Pa se še pred morebitno združitvijo na 

rzavni ravni ne nameravajo resneje vezati, 
udi o možnem koalicijskem nastopu na 

okalnih volitvah se še niso pogovarjali.

Šentjurski narodni demokrati 
50 šli v SDSS

^'žuje lokalne volitve, kot kaže, so le 
Prebudile šentjursko strankarsko življenje.

V petek, 21. januarja, so imeli svoj letni 
or Narodni demokrati. Po združitvi njihove 

s ranke s Krščanskimi demokrati na državni 
lavni ter celoletnem oklevanju v domači 
° c'.’ 80 se končno le odločili za združitev 
s Socialdemokratsko stranko.

Predsednik Narodnih demokratov mag. 
ovač Je odločitev komentiral takole: "Ne

bom ponavljal, zakaj šentjurski Narodni 
demokrati nismo šli h Krščanskim, ker je to 
že znana zgodba. Za Janševe socialdemokrate 
smo se odločili zato, ker smo prepričani, da 
v času dokaj divjega razmaha kapitalizma v 
slovenski družbi tudi v šentjurskem prostoru 
nujno potrebujemo stranko, ki bo ščitila t. 
i. malega človeka, torej tiste, ki nimamo in 
ne bomo imeli kapitala ter bomo na trgu 
prodajali predvsem svoje roke, pri tem pa 
bomo na svoje prapore odločno zapisali tudi 
interese slovenske nacije. Po svojem social
nem statusu Narodni demokrati brez dvoma 
spadamo v to skupino. Res je sicer, da je 
stranka pod vodstvom g. Pučnika v preteklem 
obdobju pričela izgubljati na ugledu, toda 
menimo, da ji Janez Janša, kljub temu, da 
je stranka v malo čudni vladni koaliciji, vrača 
imidž načelne stranke ter prave naslednice 
Demosove ideje. Demosu se namreč še 
vedno nismo odrekli. Precej simpatij smo 
gojili tudi do SLS, toda v šentjurski 
podružnici so se očitno odločili, da bodo 
ostali več ali manj v okvirih Kmečke zveze 
in se na naše spogledovanje niso odzvali. 
Zavedamo se, da SDSS, predvsem zaradi 
zlorabe socialnih ciljev s strani prejšnjih 
oblasti, trenutno nima največjih možnosti, 
dolgoročno pa si bo ideja socialne države 
izborila svoj prostor tudi v naši občini. 
Kapital je gotovo brezobzirna sila, ki jo je 
možno "humanizirati" le z dobro organizirano 
akcijo".

Kako vroče so 
naše telefonske 
Unije

Preizkusili smo jih 
tako, da smo 26. januarja 
ob 9h, 4.februarja med 7. 
in 8. uro ter 15. februarja 
med 13. in 14. uro pok
licali devet poznanih 
šentjurskih telefonskih 
številk. Naše telefonske 
linije očitno niso pregrete, 
saj od 27 klicev le v 8 
primerih nismo dobili 
zveze pri prvem poskusu.

Morda bo zanimiv po
datek, kako ažurni so 
telefonisti pri dviganju 
slušalk.

Na pošti, centru za 
socialno delo, veterinarski 
postaji in banki dvignejo 
v povprečju slušalko že po 
2 do 3 zvonenjih. V 
Alposu pustijo telefon 
zvoniti povprečno 4 -krat, 
na Policiji 5 - krat, v 
Zdravstvenem domu - 7 
krat, na krajevni skupnosti 
9 - krat in na občini 15 
- krat.
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Ran mojih bo spomin in tvoje hvale...
8. februar, dan spomina na dr. Franceta Prešerna 

in dan sioveske kulture, je in bo ostal praznik 
slovenstva.

Prešeren sicer ni bi! prerok v svojem času, naslednje 
stoletje pa je odkrilo njegovo veličino in jo vsadilo 
v naša srca. Vse živeče generacije Slovencev so sc 
srečale v svojem šolskem obdobju z globino njegove 
poezije in mnogim je njegova rima ostala zvesta 
življcnska spremljevalka. Preživela je vse družbene 
viharje in iz slehernega od njih izšla z žlahtnejšim 
sijajem.

Prešeren je slovenska duša in 
slovenska usoda!

Njegova življenska zgodba je tragična. Njegova občutljiva 
pesniška duša se je zlomila ob trdoti vsakdanje prozaičnosti 
in je lahko preživela le v odmaknjenem hrepenenju za 
ideali, ki so se pesniku pred očmi razblinjali v nič. Njegova 
poezija je poezija bolečine, nesreče in hrepenenja, ki so 
tako blizu samomorilski slovenski duši. Tudi današnji. 
Njegov brezup je naš brezup in njegov beg je naš beg.

zamaknjeno spremljala pester pevski nastop svojega 
moškega pevskega zbora. Ne le pasivno - zadnjo pesem 
so zapeli vsi skupaj. Morda je bilo le naključje, toda dobil 
sem vtis, da so enotni in si zaupajo. Lepo je tudi bilo. 
da so se spomnili in na proslavi podelili Gallusova priznanja 
svojim najbolj zvestim pevcem.

Na slovesnosti so predstavili lično brošuro "Planina v 
pesmi in besedi". Avtor Janez Šmid je iz zgodovinskih in 
aktualnih virov z veliko ljubeznijo ustvaril prijetno branje, 
ki nas kot turistični vodič popelje skozi planinsko zgodovino 
in ustvarjalnost njenih ljudi.

Posebnost planinske svečanosti je bila voditeljica gospa 
Romihova oziroma njen uvodni govor. Morda je res (ali 
tisti, ki so scenarij pripravljali) malce pozabila na Prešerna, 
toda ni se bala v svoj govor vplesti poleg čistih kulturnih 
tudi aktualne družbene in politične teme, kar se n.pr. v 
Šentjurju ne more zgoditi.

V Alposu
F. K.

Alpos v svojem razstavnem prostoru večkrat gosti 
umetnike in si z njihovo pomočjo utira pot v javnost.

Toda njegova veličina ni v človeški ranljivosti. Prešeren 
je velik v svoji odločitvi, da v času prevlade nemške kulture 
in moči izpoveduje svoje srce in svojo misel v jeziku 
podalpskih poljedelcev ter mu s svojo voljo in genijalnostjo 
izbori mesto pogumnega jezika neomejenih ustvarjalnih 
možnosti. Uspel je in zasnoval tisto jezikovno in narodno 
identiteto, ki je stoletje in pol kasneje dozorela v slovenski 
državi.

Svečanost na Planini
Bila je v petek, 11. februarja.. Prava množica Planinčanov 

je napolnila dvorano v šoli do zadnjega kotička in

25 let moškega pevsega zbora

Svečanost v Alposu

V počastitev kulturnega praznika so pripravili razstavo 
slikarja Jožeta Krambergerja.

Svečana otvoritev je bila v petek, 11. februarja. V avli 
poslovne zgradbe so z enostavno in domišljeno postavitvijo 
ter s kratkim prešernovskim programom uspeli ustvariti 
imeniten Prešernov večer ter primeren uvod v podoživljanje 
likovne ustvarjalnosti slikarja Krambergerja. Čeprav so 
nekateri menili, da je bil osrednja točka večera kitarist 
Dejan Krušeč, študent s Konzervatorija Johana Josefa Fuxa 
iz Gradca, kaže, da so Krambergerjeva temačna tihožitja, 
kitara in otožno boleča Prešernova poezija skupaj z belim 
marmorjem alpoškega razstavnega prostora uspeli ustvariti 
nenavdno občuteno sožitje, ki ga je težko opisati.
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Ponikva
Proslava je bila v ponedeljek, 7. 

februarja zvečer v dvorani na Ponikvi.

Osnovnošolci iz šole Blaža Kocena 
so nastopili z raznimi deklamacijami, 
zaigrali so igrico Povodni mož, 
otroška folklorna skupina "Trta" iz 
Dolge gore pod vodstvom Jožeta 
Kadenška pa je s svojim nastopom 
dobro nasmejala in razveselila 
gledalce. Otroci očitno dobro vadijo 
in so vse boljši. Nastop so popestrili 
glasbeni vložki s sintesajzerjem.

Cerkveni otroški zbor pod vod
stvom organistke Andreje Galuf, ki 
je zbor tudi spremljala z električnimi 
orglami, je zapel z otroškim, a 
močnom glasom pesmice Vsakdo 
mora imeti prijatelja, Ljubezni tvoje 
in Mnogo poti.

Zadnja kitica tretje pesmi je zelo 
ganljiva:

Mnogo dlani na mojo roko čaka, 
prijatelj moj.

Na miljone ljudi, potrenih 
pomoči,

ko si sam in brez moči.
Takrat sc spomni teh ljudi,
ki upajo, upajo, da roko jim 

boš dal.
Mojca Sovič, Slatina

"Fore za ju rja" v 
Šentjurju

Slovesna promocija knjižice afo
rizmov domačih avtorjev Jožeta Mast
naka in Gregorja Bezenška, ki je bila 
umeščena v okvir kulturnega praznika,

je bila v četrek, 17. februarja v 
občinski knjižnici.

Kot sta poudarila avtorja, je delo 
nastalo "bolj za šalo". Zbrala sta pač 
svoje domislice in rime, jih s pomočjo 
sponzorjev obelodanila ter se tako 
vpisala med tiste, ki imajo svojo 
knjigo. Večer je bil popestren z 
glasbenimi vložki ter recitacijami 
njunih aforizmov. Dokaj številni obisk
ovalci, so bili z literarnim večerom 
povsem zadovoljni. Med njimi ni bilo 
opaziti za svoj ugled preobčutljivih 
občinskih veljakov, ki so avtorjema 
menda zamerili, da sta se, čeprav v 
rokavicah, lotila tudi njihovih napak. 
Prav to pa kaže, da knjižica ni le 
sterilno besedovanje, temveč marsik
daj zareže tudi v živo.

Liberalni demokrati so zmerno 
zadržani

Združevanje na politični sredini odmeva 
tudi v Šentjurju. Na pobudo predsednika 
Demokratske stranke g. Bezenška, so se 
sestala vodstva Demokratov, Socialistov in 
Liberalnih demokratov ter poskušala uskladiti 
svoje interese.

Kot nam je povedal predsednik LDS g. 
Jože Artnak, so se na sestanku pogovarjali 
le načelno. Demokrati in socialisti, kot se je 
na sestanku pokazalo, so praktično že 
dogovorjeni, Liberalni demokrati pa v načelu 
sprejemajo pobudo za sodelovanje, vendar 
Pa se še pred morebitno združitvijo na 
državni ravni ne nameravajo resneje vezati. 
Tudi o možnem koalicijskem nastopu na 
lokalnih volitvah se še niso pogovarjali.

Šentjurski narodni demokrati 
so šli v SDSS

Bližnje lokalne volitve, kot kaže, so le 
prebudile šentjursko strankarsko življenje.

V petek, 21. januarja, so imeli svoj letni 
zbor Narodni demokrati. Po združitvi njihove 
stranke s Krščanskimi demokrati na državni 
ravni ter celoletnem oklevanju v domači 
občini, so se končno le odločili za združitev 
s Socialdemokratsko stranko.

Predsednik Narodnih demokratov mag. 
Kovač je odločitev komentiral takole: "Ne

bom ponavljal, zakaj šentjurski Narodni 
demokrati nismo šli h Krščanskim, ker je to 
že znana zgodba. Za Janševe socialdemokrate 
smo se odločili zato, ker smo prepričani, da 
v času dokaj divjega razmaha kapitalizma v 
slovenski družbi tudi v šentjurskem prostoru 
nujno potrebujemo stranko, ki bo ščitila t. 
i. malega človeka, torej tiste, ki nimamo in 
ne bomo imeli kapitala ter bomo na trgu 
prodajali predvsem svoje roke, pri tem pa 
bomo na svoje prapore odločno zapisali tudi 
interese slovenske nacije. Po svojem social
nem statusu Narodni demokrati brez dvoma 
spadamo v to skupino. Res je sicer, da je 
stranka pod vodstvom g. Pučnika v preteklem 
obdobju pričela izgubljati na ugledu, toda 
menimo, da ji Janez Janša, kljub temu, da 
je stranka v malo čudni vladni koaliciji, vrača 
imidž načelne stranke ter prave naslednice 
Demosove ideje. Demosu se namreč še 
vedno nismo odrekli. Precej simpatij smo 
gojili tudi do SLS, toda v šentjurski 
podružnici so se očitno odločili, da bodo 
ostali več ali manj v okvirih Kmečke zveze 
in se na naše spogledovanje niso odzvali. 
Zavedamo se, da SDSS, predvsem zaradi 
zlorabe socialnih ciljev s strani prejšnjih 
oblasti, trenutno nima največjih možnosti, 
dolgoročno pa si bo ideja socialne države 
izborila svoj prostor tudi v naši občini. 
Kapital je gotovo brezobzirna sila, ki jo je 
možno "humanizirati" le z dobro organizirano 
akcijo".

Kako vroče so 
naše telefonske 
Unije

Preizkusili smo jih 
tako, da smo 26. januarja 
ob 9h, 4.februarja med 7. 
in 8. uro ter 15. februarja 
med 13. in 14. uro pok
licali devet poznanih 
šentjurskih telefonskih 
številk. Naše telefonske 
linije očitno niso pregrete, 
saj od 27 klicev le v 8 
primerih nismo dobili 
zveze pri prvem poskusu.

Morda bo zanimiv po
datek, kako ažurni so 
telefonisti pri dviganju 
slušalk.

Na pošti, centru za 
socialno delo, veterinarski 
postaji in banki dvignejo 
v povprečju slušalko že po 
2 do 3 zvonenjih. V 
Alposu pustijo telefon 
zvoniti povprečno 4 -krat, 
na Policiji 5 - krat, v 
Zdravstvenem domu - 7 
krat, na krajevni skupnosti 
9 - krat in na občini 15 
- krat.
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VSe O DOHODNINI
Z novim letom so nam poslanci 

izglasovali nov zakon o dohodnini, ki 
bo veljal za odmero dohodnine šele 
v prihodnjem letu. Za lansko leto torej 
veljajo še stari predpisi tako o odmer
janju kot o olajšavah. Pri vlaganju 
napovedi in odmeri pa bodo vendarle 
veljale določene novosti, na katere vas 
želimo opozoriti.

KDO MORA VLOŽITI 
NAPOVED ZA ODMERO 
DOHODNINE P

Vsi(z izjemo nekaterih upoko
jencev), ki so v preteklem letu imeli

prejemke, ki so vir dohodnine. Ti 
prejemki se nanašajo na plače, nado
mestila, regrese, pokojnine, katastrski 
dohodek in dobiček iz naslova obrtne 
dejavnosti. Ostali prejemki se po
javljajo redkeje.

Napovedi ne vlagajo upokojenci in 
prejemniki družinskih pokojnin, ki jim 
že med letom ni bilo treba plačevati 
akontacije dohodnine. Ti bodo sicer 
od Pokojninskega zavoda prejeli po 
pošti obvestilo o višini svojih pre
jemkov, napoved pa napišejo le v teh 
primerih:

- če so poleg pokojnine imeli še 
kake druge prejemke

- če je v obvestilu pod rubriko 
"akontacija dohodnine" naveden 
kakršenkoli znesek.

Omenjena obvestila jim služijo za 
primere, ko za njih še kdo uveljavlja 
olajšavo. V tem primeru se pri 
vzdrževanem članu vpiše sorazmerni 
del njegove družinske pokojnine.

Pozor: določilo, da napovedi ne 
vlagajo zavezanci, katerih osnova za 
dohodnino ne presega 11% poprečne 
slovenske plače, začne veljati šele 
prihodnje leto.

KJE IN KDAJ SE VLOŽI 
NAPOVEDP

Enotni rok je 31. marec 1994. To 
pomeni, da do tega dne vložijo 
napoved tudi tisti, ki so imeli prejemke

od najemnin ali iz obrtne dejavnosti 
ter se jim davčna osnova ugotavlja po 
posebnem postopku pri davčnem or
ganu. Najemodajalci so morali svoje 
napovedi za odmero davka oddati že 
do 15. januarja (izjemoma do 28. 
februarja), obrtniki pa svojo napoved 
posebej označijo in izpolnijo v 
tolikšnem delu, kolikor imajo podat
kov. Dobička ne vpisujejo, ker seveda 
takrat še ne bo znan. Tega bomo v 
davčni službi pri odmeri dohodnine 
upoštevali sami in zato dodatnih 
napovedi kasneje ne bo potrebnih.

Vsem zavezancem svetujemo, da 
svoje napovedi vložijo takoj, ko bodo 
imeli zbrane podatke in se tako 
izognejo običajni gneči.

Pozor! Napovedi bomo letos 
sprejemali izključno na davčni 
izpostavi v Šentjurju! Lahko jih 
boste oddali vsak delavnik v rednem 
času, od 21. do 31. marca tudi 
do 16. ure, v soboto, 26. marca pa 
od 7. do 12. ure. Napovedi lahko 
pošljete tudi po pošti in to obvezno 
priporočeno ter z napisom na kuverti 
"napoved dohodnine".

KAKO IZPOLNITI
NAPOVEDP

Pravilno in v celoti je potrebno 
prepisati podatke z obvestil, ki jih 
prejmete od izplačevalca prejemkov, z 
odločbe o odmeri davka za prejemke 
od najemnin in od dobička iz kapitala 
oziroma iz obvestila o katastrskem 
dohodku.

OLAJŠAVE
Tu ni sprememb in lahko 

uveljavljate 10 odstotno olajšavo za 
iste namene kot doslej. Računov in 
potrdi! ni potrebno prilagati. Shranite 
jih domna za primer kontrole! Vred
nostne papirje, za katere uveljavljate 
olajšave, obvezno prinesite s seboj! Pri 
uveljavljanju olajšav za vzdrževane 
otroke se starši predhodno o tem 
točno dogovorite, da po odmeri ne bo 
prišlo do nepotrebnih nesporazumov!

Pri uveljavljanju olajšav za 
vzdrževane družinske člane morate 
navesti njihove morebitne lastne pri
hodke. To so med drugim štipendije, 
prejemki za delo preko študentskih 
servisov in družinske pokojnine. 
Otroški dodatki in preživnine ne 
štejejo za lastna sredstva 
vzdrževanih članov.

Novost: olajšava se lahko uveljavlja 
tudi za partnerja v izvenzakonski 
skupnosti, ki nima svojih sredstev.

Znesek celotne preživnine vpiše 
tisti, ki jo je plačeval in navede tudi 
podatke o sodni odločbi, s katero mu 
je preživnina bila določena.

KAKO PO PREJEMU 
ODLOČBEP

Če se boste prepričali, da se izdana 
odločba ne sklada z vašo napovedjo 
ali boste želeli sami vpisati za odmero 
dohodnine pomembne nove podatke, 
boste v 15 dneh po prejemu odločbe 
vložili pritožbo. Najkasneje v 30 dneh 
pa morate podati vlogo na davčni 
organ, če boste uveljavljali odlog 
plačila, obročno odplačevanje ali odpis 
davčnega dolga.

Preveč plačana dohodnina se bo 
vračala le, če bo znesek večji od 1000 
tolarjev. Manjši zneski se bodo vračali 
le na pismeno zahtevo oziroma se bo 
preplačilo upoštevalo pri drugih ob
veznostih, ki jih pobira davčni organ.

Opozarjamo, da na davčni izpostavi 
ne bomo sprejemali nepopolnih 
napovedi in jih seveda tudi ne sami 
izpolnjevali! Priporočamo, da se za 
morebitno pomoč obračate na tovrstne 
firme, ki jih je dovolj tudi v Šentjurju.

bvestiti, da je popolna, pravilna in 
pravočasno vložena napoved za od
mero dohodnine dolžnost zavezanca, 
kazni za tovrstne napake in prekrške 
pa so tolikšne, da jih ne kaže delati.

Slavica Gosar, referent za od
mero dohodnine

8



Šentjurske Z VSEH VETROV ..NOVICE

Gozdarska zadruga tudi v 
Šentjurju?

Po 87. členu zakona o gozdovih, ki 
Je bil sprejet lansko leto, so se morale 
nekdanje Temeljne organizacije koop
erantov v okviru Gozdnih gospodarstev 
do 26. decemra 1993 odločiti, kako se 
bodo organizirale. Lahko se odločijo 
za samostojno zadružno organizira
nost, za povezavo s Kmetijskimi zad
rugami ali za likvidacijo. Šentjurčani so 
se odločili za samostojno Gozdarsko 
zadrugo.

Ing. Bojan Jurko, direktor 
Gozdarske zadruge:

Po sprejetju zakona o gozdovih je 
GG Celje razpadlo in tudi v Šentjurju 
je prišlo do precejšnjih sprememb. Od 
prejšnjih 17 zaposlenih nas je ostalo le 
8’ od tega so trije vključeni v državno 
gozdarsko službo, ostali pa se morajo 
preživeti od trgovine z lesom. S 
formalno reorganizacijo smo dolgo 
odlašali, potem pa smo se v časovni 
stiski(zaradi zakonske prisile) odločili 
za ustanovitev Gozdarske zadruge. Svet 
TOK - a je sprejel ustrezen sklep, 
izvedli smo referendum, oblikovali 
upravni odbor in druge potrebne 
organe ter se prijavili na registracijskem 
sodišču. Kot nasledniki prejšnjega TOK 
■a bomo pridobili nekaj imetja, logar- 
nico v Šentjurju bomo verjetno morali 
deliti z javno gozdarsko službo, pri
padlo nam bo nekaj od skupnih 
počitniških in stanovanjskih kapacitet, 
imamo tudi dobre kadre in podporo 
kmetov, zato računamo, da večjih 
poslovnih težav ne bomo imeli. Tre
nutno imamo okrog 30 zadružnikov, 
pristopnina pa bo samo 100 DEM. 
Nekaj smo se pogovarjali tudi z

gospodom Pušnikom, v.d. direktorja 
šentjurske Kmetijske zadruge, za more
bitno združitev v enotno kmetijsko - 
gozdarsko zadrugo, toda do sporazuma 
ni prišlo, ker kmetijci niso želeli 
zaposliti naših kadrov.

Ing. Zvonko Pušnik, v. d. 
direktorja Kmetijske zadruge:

Gozdarji si zakon razlagajo malo 
preveč po svoje. Resda imajo pravico 
ustanoviti svojo Gozdarsko zadrugo, 
toda če hočejo biti tudi dediči prejšnje 
Temeljne organizacije kooperantov, 
morajo izvesti referendum, na katerem 
se bodo vsi kooperanti lahko odločili 
o bodoči organiziranosti gozdarske 
dejavnosti v Šentjurju. Oni pa so na 
referendum povabili od stotih kooper
antov, kolikor jih imajo, le manjše 
število tistih, ki se z njihovim predlo
gom o preoblikovanju strinjajo, na 
druge pa so morda namerno pozabili. 
Okrog 30 bivših članov gozdarskega 
TOK - a, ki so hkrati tudi člani 
Kmetijske zadruge, se je pri nas 
pritožilo in v njihovem imenu smo 
zahtevali, da registracijsko sodišče 
zavrne takšno ustanovitev Gozdarske 
zadruge.

Po mojem mišljenju sta kmetija in 
gozd med seboj zelo tesno povezana 
in se dohodkovno dopolnjujeta, kar so 
že vedeli pred desetletji, ko so takšne 
kapitalsko močne zadruge že obstajale. 
Prepričan sem, da je enotna in kapi
talsko močna kmetijsko - gozarske 
zadruga edina pravilna oblika šentjur
ske kmetijske organiziranosti, zato ne 
vidim razloga, zakaj se je gozdarji tako 
branijo.

F. Kovač

Sestanki v KS Šentjur
V preteklem mesecu je vodstvo 

občine obiskalo vse krajevne skupnosti 
in skupno z njihovimi vodstvi in 
predstavniki strank poskušalo ugotoviti 
krajevni utrip, njihove "osamosvojitvene" 
težnje ter finančne načrte.

V Šentjurju se je sestanka udeležil 
kompleten občinski vrh, s strani KS pa 
je bila udeležba bolj pičla. Predstavnikov 
strank kljub predstoječim volitvam ni bilo 
kaj dosti slišati.

Razprava o financiranju krajevnih 
skupnosti iz občinskega proračuna je bila 
le načelna, saj proračun še ni poznan. 
V načelu naj bi bilo denarja realno 
približno toliko kot lani. KS Center naj 
bi dobila 14 milijonov, KS Okolica pa 
6,2 milijona. Po besedah g. Zdolška, 
sekretarja za finance, so načrti obeh KS 
v realnih okvirih. V KS Center bodo 
največ potrošili za vzdrževanje mesta in 
za odvoz smetiščnih kontejneijev, v KS 
okolica pa za lokalne ceste na Sv. 
Rozalijo, v Zagaber ter za del naselja 
Nova vas. Podrobnejši načrti bodo znani 
kaneje.

Razprava o oblikovanju novih občin 
je izzvenela melanholično. Predstavnikom 
krajevnih skupnosti, občinskim veljakom 
in večini predstavnikov strank je všeč 
kar sedanja občina in bi jo najraje pustili 
kar takšno kot je. V malih občinah vidijo 
predsvsem le večje stroške in težave z 
denarjem. Šentjurčani se še posebej 
resignirani, saj se v bistvu ne bodo o 
ničemer odločali. V svojo občino bodo 
morali sprejeti vse sosednje KS, ki jim 
samostojna pot ne bo pogodu oziroma 
bodo menile, da jim je v centralni občini 
zagotovljena večja finančna varnost.

Kmečki protest je zalegel
Sodeč po tem, kar nam je povedal 

v. d. direktorja Kmetijske zadruge 
Šentjur, g.Pušnik, je revolt zoper pred
sednika kmetijske komisije g. Vebra na 
sestanku upravnega Odbora SLS, rodil 
nekaj sadov: 2,1 milijona občinskega 
proračunskega denarja se že pretaka v 
kmetijstvo.

Kmetijska komisija pri IS oziroma 
njen predsednik g. Veber, je sklenil, da 
odveže lanskoletni kmetijski proračunski 
mošnjiček in bodo od preostale lanske 
vsote (5 milijonov tolarjev) porabili 
okrog 2 milijona za regresiranje prodaje 
umetnih gnojil. V Zadrugi bodo do 
pomladi prodali 800 ton mineralnih 
gnojil, regresiranih s 100 do 150 tolarji

o vreči. Porabniki jih bodo lahko dobili 
na vseh zadružnih enotah.

Tudi državna pomoč za ublažitev 
škode po suši je slednjič pričela 
pritekat). Kot nam je povedal g. Pušnik, 
je KZ Šentjur le distributer po nalogu 
občine. Do konca januarja je bilo 
razdeljenih prvih 72 ton ječmena, ki je 
v celoti namenjen tistim kmetovalcem, 
ki so imeli več kot 50 % izpada pridelka. 
Člani zadruge bodo ta ječmen dobili po 
ceni 4,6 tolarjev, če ga bodo prevzeli v 
razsuten stanju, v vrečah pa jih bo stal 
7,5 tolarjev. Kmetovalci z liste A (30 - 
50 odstotkov škode po suši) bodo za 
ječmen morali odšteti 5 tolarjev več. 
Nečlani bodo k tej ceni morali primakniti 
še en tolar. Količine so seveda

omejene in sicer je možno dobiti na 1 
GVZ 150 kg žita. Skupno bo prišlo v 
občino 1560 ton žit. 10 % te količine 
je namenjenih DKP Meji.

ŠMARJE PRI JELŠAH

•tij "Ht
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Gostinci in natakarji bomo!
Izvršni svet, Obrtna zbornica in celjska enota 

Zavoda za zaposlovanje, so pripravili nekakšen 
posvet na temo aktiviranja neizkoriščenih 
potencialov podeželja za zagotavljanje novih 
delovnih mest.

Obetaven naslov je domala napolnil 
skupščinsko dvorano. Predstavniki neke zasebne 
koroške firme za podjetniško svetovanje (pred
stavili so se tako medlo, da nisem uspel razbrati 
njihovega imena), so sicer nazorno, a dol
govezno s pomočjo diapozitivov prikazali nekaj 
svojih svetovalnih podvigov, ter nato iz prisotnih 
poskušali izbezati njihova razmišljanja. V 
diskusiji, ki se je razvila, so prisotni šentjurski 
občani drug drugemu solili pamet, gospod Feri 
Smola je za svoj vehementen in malce 
demagoški nastop požel celo navdušujoč aplavz, 
vsa razmišljanja pa so se pričela in končala 
pri gostinstvu in turizmu ter občini, ki za prave 
domače poslovne ideje nima dovolj posluha, 
kot je razložil g. Zabukošek. Takšnim mo
drovanjem so pritrdili tudi gostje s Koroške, 
kar naj bi pomenilo, da smo Šentjurčani rojeni 
za oštirje in natakarje.

Podjetniški svetovalci so bili z razpletom 
posvetovanja povsem zadovoljni, gotovo so svoj 
nastop v Šentjurju uspešno vnovčili, šentjurski 
sedanji ali prihodnji poslovneži pa so dvorano 
zapuščali z malce podaljšanimi nosovi. Nekateri 
so ob odhodu celo odkrito podvomili v resnost 
posveta, saj na njem ni bilo opaziti predsednika 
Izvršnega sveta, ki je prvi zadolžen za "delanje 
gospodarstva" na občini.

Z Montparisom 
na Roglo

Planinsko Društvo 
prijateljev mladine je 
letos uspelo popeljati 
na pohorska smučišča 
okrog 70 smučanja 
željnih otrok. Gospa 
Berta Škoberne, vzgo
jiteljica v planinskem 
otroškem vrtcu in ne
formalni predsednik 
društva, nam je 
povedala, da jim je 
akcijo uspelo speljati 
v dogovoru z šolo in 
z Gostiščem
Montparis, ki jim je 
podarilo 10 voženj s 
kombijem. 8 voženj so 
izkoristili šolarji, ki jih

je na Roglo popeljal 
Drago Jazbinšek, z 
dvema vožnjama pa 
so razveselili malčke 
iz vrtca in njihove 
starše.

Kaj je
Montparisovce spod
budilo k takšni do
brodelnosti?

"Ne, nič posebnega 
ni bilo. V našem 
družinskem podjetju 
dobro vemo, da smo 
del Planine in smo 
veseli, če lahko kako 
malenkost prispevamo 
k dobremu počutju 
krajanov," je dejal g. 
Mirko Kovač.

SLS v ženskih rokah
Po dolgem omahovanju ter 

prikritih nesporazumih v vod
stvu šentjurskega odbora SLS, 
ko je že kazalo, da stranka 
nezadržno odmira, so se člani 
stranke, predvsem po zaslugi 
podpredsednika Jožeta Voge, 
končno le našli na letnem 
občnem zboru ter uredili svoje 
vrste.

V soboto, 5. februarja, je v 
gasilskem domu na Selah 72 
članov z vse občine ugotovilo, da 
SLS v Šentjurju ima svoj smisel 
in je potrebna. Analizi svojih 
preteklih uspehov oziroma neus
pehov so se spretno izognili ter 
svoj pogled obrnili v pri hod nj ost. 
Zanimivo je, da je predsednik, 
g. Pevec, v svojem poročilu med 
uspehe svoje stranke prištel tudi 
rušenje Demosovega župana 
Kovača.

Gosta na zboru sta bila 
poslanca g. Potočnik (SLS) in g. 
Malovrh (SKD). Zgledno prijate- 
jsko sta sedela skupaj ter demon
strirala sicer v javnosti načeto 
strankarsko sožitje med njunima 
strankama. Ob edini politični 
točki, ki so jo na zboru načeli, 
ob odnosu do lokalne samou
prave, pa sta si le prišla nekoliko 
navzkriž. Medtem ko je Jurij 
Malovrh, šentjurski župan, med 
vrsticami povedal, da mu ideja 
lokalne samouprave in manjših 
občin ni posebno pri srcu, saj 
naj bi prinesla več težav kot 
koristi, je g. Potočnik poudaril, 
da gre pri lokalni samoupravi za 
pomembne vsebinske in ustavne 
spremembe, ki bodo odločilno

Novo vodstvo SLS
vplivale tudi na prerazporeditev
politične moči.

Za poživitev zbora je poskrbel 
g. Zabukošek, ki je kot gost 
opazil, da je kandidacijska lista 
takorekoč zaprta, kar seveda ne 
kaže na spoštovanje temeljnih 
demokratičnih načel. Po razbur
ljivi razpravi, ki bi prisotne kmalu 
razdelila na dva tabora, je zbor 
sicer v načelu dal prav g- 
Zabukošku, a nazadnje le ostal 
pri prvotnem predlogu, saj že v 
predhodnih postopkih ni bilo 
mogoče najti dovolj kandidatov, 
da bi jih našli kar na samem 
zboru, pa je bilo očitno 
nemogoče.

Na volitvah je vodstvo stranke 
prešlo v ženske roke: za pred
sednico je bila izvoljena prof. 
Tatjana Oset, za tajnico pa ing. 
Saška Buser, obe zaposleni na 
Kmetijski šoli. Kadrovsko 
osvežitev predstavlja tudi neso
jeni šentjurski liberalnodemokrat
ski poslanec g. Ivan Jager, ki bo 
v stranki vodil gospodarsko- 
zvezo.

Po že utečeni navadi so 
zborovalce pogostile kmečke 
žene, vinogradniki pa so 
poskrbeli za suha grla.

Veterinarji z vse Slovenije v Šentjurju
Na Valentinovo se je kljub izjemno neugodnemu vremenu zbralo 

v skupščinski dvorani na posvetu o privatizaciji veterinarske službe 
preko 50 članov Veterinarske zbornice Slovenije.

Veterinarje je z uvodnim pozdravom počastil župan Malovrh, 
veterinarska inšpektorica mag. Andreja Stopar pa je organizirala 
prijetno predstavitev Šentjurja, ki se je končala z degustacijo 
šentjurskih vin, domačih jedi Marte Tovornik z Večjega brda in 
mesnih izdelkov Mesarstva Jurij. Veterinarji so bili prijetno 
presenečeni nad kvaliteto vin, ki so jih prispevali Anton in Janez 
Čoki, Jože Mastnak, Ivan Janežič, Martin Hajnšek ter Aci Urbajs.
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POSLOVNA STRAN

^j

TILLIA/ Predelava lesa - trgovina z lesom
in lesnimi proizvodi d.o.o.
Ljubljanska c. 9,
63230 Šentjur
tel.: 063/741-514

- odkup vseh vrst hlodovine

- uslužnostna obdelava lesa
- prodaja oblog, podov, parketov in žaganega lesa

SE PRIPOROČAMO!

d.o.o.

Ljubljanska 26, 63230 Šentjur pri Celju, 
tel/fax.: 063/741-151 mobitel: 0609/611-795

Vam nudi:
- elektro material
- vodovodni material
- material za centralno ogrevanje

naše ponudbe:

PPR vodnik 3x1.5 44,80
PGP vodnik 3x1.5 44,90
PGP vodnik 3x2.5 66,40
Huo svetilka 36W 2.415,00
Oljna peč AR 4 58..80,00
Plinska peč AURA 20 108.240,00
Plinski gorilec FBR 60 65.108,00
Oljni gorilec FBR 60 49.407,60
Rastezna posoda 241 3.809,00
Regulator tlaka 3/4" 2.822,00
Polnilna pipa 1/2" 440,00
Sobni termostat 1.780,00
Bojler 801 14.678,00
Enoročne pipe od
Razne cisterne - oljne in plinske

6.439,00

Cene vključujejo prometni davek. Nudimo tudi 
montažo elektrinstalacij - vodovoda - oljno plinskih 

napeljav in ogrevanje.

ZA OBISK S£ PRIPOROČAMO!

Ljubljanskal, 

Šentjur 
tel.: 743-472

nudi:
□ žensko in moško konfekcijo
□ otroško konfekcijo
□ posteljnino, prte, brisače
□ igrače komisijsko prodajo

ponudba meseca:
□ ženske hlačne nogavice
□ otroške trenerke
□ spodnje maje
□ ženske pajkice

83,00
1.200,00

384.00
870.00

Plačilni pogoji:
nad 4000.00SIT plačilo na dva čeka 
nad 9000.00SIT plačilo na tri čeke

Najdete nas v centru Šentjurja nasproti Alposa.
Se priporočamo!

IRENA IN ANDREJ KRIŽNIK 
ŠENTJUR

Šentjur, Mestni trg 1 Velenje, Goriška 55
tel, fax +38663 741 709 tel +38663 855 692

Vodenje poslovnih knjig:
• za obrtnike že od 5.000 SIT dalje
e za podjetnike že od 8.000 SIT dalje

Davčne napovedi:
• za obrtnike samo 4.000 SIT
• za ostale zavezance samo 2.000 SIT

Dohodnina:
m izpolnitev obrazca samo 400 SIT
• izračun dohodnine samo 400 SIT
e optimiranje stroškov in olajšav 1.000 SIT

Programiranje:
• DOS C/C++ specialist samo 2.100 SIT/uro

Prodaja pisarniškega materiala in računalniške 
opreme, instaliranje računalniške opreme.
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Kako prijazna je bila moja dolina - pred komasacijo!
Leta 1986 so se z odločbo šentjur

ske Občinske skupščine pričela dela 
na izsuševanju in zložbi zemljišč v Novi 
vasi, Črnolici in Tratni. Dobri nameni, 
ki so državo stali lep kup denarja 
(danes nihče več ne ve, ali noče 
povedati, za kakšne vsote je šlo), so 
se končali z nezadovoljstvom in še 
vedno trajajočimi spori med sosedi.

Kot nam je povedal g. Martin 
Aužner, kmetijski referent na občini 
Šentjur, je bilo pri melioracijskih in 
komasacijskih postopkih v K.O. Tratna 
in Gorica vključenih 126 udeležencev 
s 143 hektari kmetijskih površin. 
Veliko večino so jih sporazumno rešili, 
nerešene so ostale le zadeve Šeško, 
Čepin, Fajs, Oset in Plahuta, pa še te 
so v fazi urejanja. V proračunu je 
zanje nemenjenih preko 2 milijona 
tolarjev, kar bi moralo zadostovati. 
Glavni problem je po njegovem 
mnenju zelo slabo opravljeno 
izsuševanje. Menda sploh ni bilo 
dokončno zaključeno, ker je zmanjkalo 
denarja. Koliko denarja je šlo v ta 
projekt, je nemogoče oceniti, kaže pa, 
da TOK kot investitor in TOZD 
Transport kot izvajalec nista korektno 
opravila svojega dela. Kdo je kriv, da 
se vsa zadeva vleče že 6 let? G. 
Aužner pravi, da je Geodetska uprava 
v Ljubljani za odgovor na pritožbe 
rabila kar tri leta, zdaj pa tudi dve 
leti komasacijska komisija ni ukrepala.

Andrej Soklič, predsednik 
komasacijske komisije:

Komasacija v Novi vasi, Črnolici in 
Tratni je bila opravljena razmeroma 
hitro in brez ekscesov. Z ljudmi smo 
se dosti pogovarjali in se v glavnem 
tudi sporazumeli. Vsega nam je ostalo 
le še 6 nerešenih primerov, kar je v 
primerjavi npr. s Konjicami, kjer so 
ravno takrat imeli velike težave in so 
morali delati celo ob varstvu 
miličnikov, zelo ugodno. Tudi re
publiška komisija je bila z nami 
zadovoljna in nas je pohvalila. Res pa 
je, da se reševanje teh preostalih zadev 
vleče že šesto leto. Toda pred dvema 
mesecema smo aktivirali našo komisijo 
in upam, da bomo do poletja vse 
uredili. Večinoma gre za probleme ,

ki so nastali zaradi resnično zelo slabo 
opravljenih melioracijskih posegov in 
se jih bo dalo odpraviti s prevred
notenji zemljišč in odškodninami. Slišal 
sem tudi, da nekateri hasnujejo zem
ljišča po starem (Rom in sosedje), kar 
pa bo slejkoprej privedlo do velikih 
problemov. Tu bo vsak promet z 
zemljišči onemogočen. Vse te zadeve 
so pravnomočne in novih razdelitev ne 
bo.

Alojz Arzenšek iz Črnolicc:
Ta komasacija je bila nekaj 

krivičnega in groznega. Ing. Cink, ki 
je tu delal, je bil gotovo pristranski, 
če že ne podkupljen. Namesto ro
dovitne njive tik zraven hiše, sem dobil

Alojz Arzenšek: Namesto njive 
imam to šavje

parcelo, polno štorov in kamenja, ki 
jo še sedaj vsako leto lahko le požgem, 
soseda Balon in Tomplak, ki sta dobila 
moje njive, pa se mi smejita. Spomladi 
sem svoje njive še zoral in posejal, 
pokosili so jih sosedje. Potem smo se 
prepirali, se metali drug drugemu pod 
traktorje. Še dobro, da se doslej 
nikomur ni nič hudega zgodilo! Na 
občini in v komisiji, ki sta jo vodila 
gospoda Soklič in Aužner, se ni dalo 
nič dopovedati. Z obema sosedoma 
smo še vedno na smrt skregani in res 
ne vem, če se to sploh da rešiti.

Jože Šeško iz Tratne:
Pri tem združevanju zemljišč se mi 

je zgodila krivica, ki je ne morem 
prenesti. Za 6 arov odlične njive sem 
dobil slab, zamočvirjen in senčen kos 
travnika, pa še nekaj metrov širok

odtočni jarek gre preko mojega zem
ljišča. Na tako razdelitev nisem in ne 
bom pristal. Še vedno obdelujem svojo 
njivo in ne priznavam novih mejnikov.

Jože Šeško: Zgodila se mi je 
krivica

Moja pritožba na Ljubljano je bila že 
pred dvema letoma ugodno rešena, 
zadeva pa se kljub temu na občini 
nikamor ne premakne. Ne vem, kam 
naj se še obrnem po pomoč.

Franc Čujež iz Tratne:
S sosedi že leta ne govorimo. Sem 

prizadet, ker že plačujem davke za 
njivo, ki mi jo sosed Šeško noče 
prepustiti, travnik, ki sem mu ga moral

Franc Čujcš: S sosedi ne govorimo

dati, pa je že leta povsem neobdelan 
in zaraščen. Zadevo imam pri odvet
nici Žmaharjevi in zdaj po vseh teh 
letih in sporih ne pristanem na nobeno 
spreminjanje mej. Če pa mislijo kaj 
spreminjati, potem morajo spremeniti 
vse.
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Žalika Škrjanec iz Črnolice:
Na komasacijo nimam pripomb, 

bila je dobro zastavljena. Drugače pa 
Je 2 melioracijskimi posegi. Voglajnske 
meandre so zasuli z mrtvo in kamnito 
zemljo, namesto rodovitnih njiv smo 
dobili zelo slabe travnike, kjer pri 
Poskusih oranja lomimo pluge. Na 
občini za naše probleme niso imeli 
posluha, načelnica Mastnakova pa mi 
Je nekoč zaradi mojih pritožb celo 
očitala, da izkoriščam družbo. Ampak 
nove razmejitve smo sprejeli. To, kar 
se pri nas dogaja, da nekateri sosedje 
še vedno ne sprejemajo dejanskega 
stanja, prestavljajo mejnike in po
dobno, je nekaj nerazumljivega. Na 
Šmarskem, kjer sodelujem pri 
komasacijskih postopkih, nekaj podob
nega ne pomnimo. Komasacija je bila 
korektna, le z ljudmi se je premalo 
delalo! Poseben problem na meliori- 
ranih zemljiščih je čiščenje zamuljenih 
jarkov. Zanje se nihče ne briga.

Alojz Oset iz Črnolice:
Ta komasacija ni bila poštena. Prvi 

načrt je še bil v redu, potem pa ga 
je komisija tako spremenila, kot je 
njim ustrezalo. Tako so zdaj z razde
litvijo zemlje zadovoljni le člani 
komisije, drugi pa smo oškodovani. Mi

Alojz Oset: Ni bilo pošteno

smo dobili neke čudne in oddaljene 
parcele, ki se še strojno obdelovati ne 
morejo. Toda pravi problemi so se 
pričeli takrat, ko soseda Rom in 
Brečko nikakor nista bila pripravljena 
prepustiti svojih zemljišč. Tako smo

ostali vsak pri svojem. Pritožil sem se 
na Ljubljano in pritožbi je bilo 
ugodeno. Toda uredilo se ni nič. Na 
občino sploh ne grem več, kajti tam 
lahko uspeš le, če imaš poznanstvo. 
Tudi tisti inženir, ki je dal skopati 
jarek tako, da bi naj voda navhrib 
tekla, je bil gotovo podkupljen. Šele 
potem, če bodo vsi sosedje pristali na 
nove meje, smo se pripravljeni po
govarjati naprej. In veste koliko umet
nih gnojil in apna je bilo raztrošenih, 
toda na naše parcele ga ni prišlo čisto 
nič!

Franc Ocvirk iz Črnolice:
To zadevo s komasacijo je 

nemogoče urediti. Jaz sem bil zato, 
da se priznajo novi mejniki, toda ko 
sem prvo leto pokosil z na novo 
razmejenega travnika, ki je bil prej 
Osetov, je prišlo do prepira. In zdaj 
je spet vse po starem: Oset kosi na 
svojem prejšnjem travniku, tudi Brečko 
ni pripravljen prepustiti svoje njive, 
torej tudi meni ni preostalo nič 
drugega, kot da obdržim svoje. Tako 
z zložbo ni bilo nič, sosedje pa smo 
skregani. Po mojem mnenju nastale 
spore ne bomo nikoli rešili in je 
najbolje, da vsi ostanemo pri svojem. 
Ljudje smo pač taki!

Jože Rom iz Črnolice:
Ne, jaz nimam s komasacijo 

nobenega problema, ker me komasa
cija enostavno ne zanima. Imel sem 
pa precej škode, ki je nastala pri 
melioraciji. O komasaciji se nimam kaj 
pogovarjati.

Martin Brečko iz Črnolice:

Martin Brečko: Svojega ne dam

Prva zakoličba je bila še kar dobra 
in bi po prvotnem načrtu namesto 13 
parcel imel le 4. Toda komasacijski 
odbor je potem vse spremenil in 
napravil tako, da so lepo zaokrožili 
svoja zemljišča, meni pa so odvzeli vse 
najboljše njive. Poleg tega pa sem bil 
še za okrog 30 arov na izgubi. Tudi 
umetna gnojila so se malo čudno 
trosila. Pritožil sem se na Ljubljano, 
pa nisem uspel. Ko je prišla komisija 
iz Ljubljane, me še zraven niso 
poklicali. Zdaj ne pristajam na nobene 
spremebe več. Kar je bilo moje, naj 
meni tudi ostane!

Šolinc - Oset Olga iz Bezovja:
Prerazdelitev zemljišč se je očitno 

napravila po željah članov komisije. 
Od vsega začetka sem ustno in 
pismeno opozarjala na krivico, ki so 
mi jo napravili, pa je bilo vse zaman. 
Šele, ko sem dobila svojega advokata, 
mi je občina lahko našla primemo 
zamenjavo za zemljišče, ki so mi ga 
odvzeli. Zdaj imam svoje zadeve 
urejene in sem vesela, da je enkrat 
vsega tega konec.

To je le nekaj resnic iz dolge 
novovaščanske in črnoliške melioraci
jsko - komasacijske zgodbe, ki traja 
že polnih osem let, a ji še ni videti 
konca. Preveč je resničnih ali 
navideznih krivic, da bi jo lahko 
končali! Mejniki prevečkrat ne veljajo, 
sosedje so še vedno sprti in vsa zemlja 
se še ne obdeluje. Le redki so, ki 
dvomijo, da nameni niso bili dobri, 
toda vse preveč je tistih, ki ne 
verjamejo, da so bila dejanja v skladu 
z nameni.

Krivi so seveda vedno oni, drugi. 
Prizadeti krivijo komisijo in oblast, ki 
se je projekta lotila, le - ti niso 
zadovoljni z udeleženci v zložbi. 
Človeškega razsodnika, ki bi bil 
pravičen za vse, ni. Slovenska tradicija 
mejaških sporov pa je grda in krvava. 
Upajmo, da je v Črnolici ne bomo 
nadaljevali!

Franc Kovač
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PUST, PUST, KRIVIH UST ...

Dr. Moser: Le kje so ti presneti privatniki? Da, slivniška občina potrebuje odločnejše politike!

Slivniška turistična agencija: Ugodno nudimo 14- 
dnevno križarjenje po "Kozjanskem morju". Ti še tudi čakaš na občinsko pomoč po suši?

Slabo mi gre - ponudba je prevelika! Jurski park - končno tudi v Šentjurju!
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Micika
"Pazi se Micikel", je več kot pred štirimi desetletji 

dejal Franci Pepiju. Da ne bo pomote, Micika je bila 
velika, težka kegljaška krogla, ki je hrupno odskak
ovala po stezi in podirala keglje igralcem v veselje.

Pa pojdimo lepo po vrsti.

V središču Šentjurja je kraljevala znana gostilna Brežnik. 
Tam se je marsikaj dogajalo. V pritličju, čisto ob cesti, 
Je pekel slasten kruh gospod Mavrin, ki smo ga otroci 
spoštljivo pozdravljali in radi obiskovali. Privabljal nas je 
omamni vonj sveže pečenega kruha, ki ga v tistih časih 
n' bilo na pretek. Gospod Mavrin je bil bolj molčeč mož. 
Včasih se je naredil nevednega, nas vse mogoče spraševal, 
le kruha nam ni dal. Toda otroške oči so naravnost 
kričale, samo malo nam dajte, pa bomo takoj šli In res 
se nikoli ni zgodilo, da bi nas spodil ali lačne odslovil.

Franci in Pepi sta bila prijatelja od malih nog. Skupaj 
sla trgala hlače v šoli, lovila kačje pastirje ob Pešnici, ki 
je bila takrat še zelo obraščena z jelšami in drugim 
grmovjem. Ko sta malo odrasla, sta začela zahajati v 
Frežnikovo kegljišče. Da, tudi kegljišče smo imeli v 
Šentjurju! Iz pekarne si zavil na desno, mimo stopnišča, 
ki je vodilo v gostilno, in že si bil na kegljišču. Dolga, 
nizka lesena stavba je bila to. Ko si vstopil, je delovalo 
vse skupaj zelo temačno in skrivnostno. No, ko se se oči 
navadile, si takoj opazil leseno stezo ter ob strani korito, 
P° katerem je postavljač z neverjetno naglico spuščal 
krogle nazaj v naročje tekmovalcev. Čisto na koncu steze 
Je bil prostor, kjer so stali keglji - leseni, veliki, težki. 
Ko je Micika pridrvela do njih, jih je zbila in se z vso 
silo zaletela v z debelo gumo obloženo steno. Seveda 
ne smemo pozabiti, da so tam imeli postavljači kegljev 
svoje skrivališče, ki so mu rekli škatla. Tja so se skrili, 
ko se je krogla podala na svojo rušilno pot.

V kegljišču sta Franci in Pepi postala iskana postavljalca 
kegljev. Tam sta užila marsikatero lepo urico, zaslužila 
lepe denarce, se nasmejala strastnim kegljačem, ki so 
pogostokrat cele noči kegljali in sklepali visoke stave.

Nekoč, ko Pepi ni smel na kegljišče, seveda zato, ker 
Je prejšnjo noč prebedel tam in se je šele proti jutru 
Prihulil domov, je bil kaznovan. " Nič več na kegljišče!" 
Se je glasila kazen. Pepija je kazen tako prizadela, da je 
skoraj zbolel. Komaj je čakal, da se od kod prikaže Franci 
•n mu poroča sveže novice.

Čez nekaj dni se je doma slaba volja polegla in zopet 
je lahko postavljal keglje.

Primerilo pa se je, da jih je nekoč postavljal spet vso 
noč in vse naslednje dopoldne. Hotel je že oditi, ker so 
mu oči same od sebe skupaj lezle, a so gospodje kegljači 
Poskočili, ga obkrožili in zvonili z denarci tako, da se je 
omehčal in nadaljeval svoje delo. Kegljači so iz gostilne 
dali prinesti jedačo in pijačo, se malo podprli in pridno 
zalili zaužito. Revež Pepi pa je v "kišti" zadremal. Naenkrat 
Jo kot strela z jasnega neba priletela Micika, podrla vse

keglje, predrla gumo na steni in se prikotalila do Pepijevih 
nog. Tako se je prestrašil, da je bil v hipu buden. Nekaj 
časa je še postavljal, nato pobral denar in se poslovil. 
Gospodje so klicali za njim: Pepi, jutri se vidimo! Posebno 
glasen je bil gospod z brado, ki je tisti večer zaigral velike 
denarje.

Doma je Pepi ugotovil, de je v noči in pol zaslužil 
toliko, kot štorski železar v enem mesecu.

Pa naj še kdo reče, da v Šentjurju že pred Hitom 
nismo vedeli, da je hazard donosen!

B88» - , - - y

Splošno / 
Cementninarstvo*

zraven
tovarne 

EMO Šentjur)
Ulil fllojz

63230 Šentjur n // (063) 741-253 mMiAl// (063) 741-976(doma)

Po konkurenčnih cenah nudimo:

betonsko opeko 40x30x20 57.20SIT 
betonsko opeko 40x25x20 52.80SIT 
betonsko opeko 40x20x20 47.30SIT

betonska opeka za silose 
in hlevske jame premera 
od 3.5 do 7m

52x20x20 57.20SIT

betonski robniki :
vrtni 100x25x5 275.-
cestni 100x30x10 385.- 

betonski mejniki 45x10x10 220.-

betonski podstavki za klopi (2kom) 1705.-

tlakovci v "S" izvedbi 
modul
cement (vreča 50kg) 
apno (vreča 33kg)

970.- /m2 
4l.80(kos) 

520.- 
430.-

V ceno je vračunan prometni davek. 
Plačilo možno na tri čekell
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Ipavci
Zadnji skladatelj iz rodu Ipavcev 

je bil Josip, Gustavov sin, prav tako 
kot oče tudi zdravnik. Bil je izredno 
nadarjen glasbenik in je že kot 
štirileten deček igral basovske note. 
Josipova glasba je bila prilagojena 
glasbenim tokovom 20. stoletja. 
Izredni so njegovi samospevi, ki jih 
primerjajo z deli velikega skladatelja 
Schuberta. Zal je Josip umrl mlad in 
gotovo ni izpel vsega, kar je nosil v 
srcu. Lepa je njegova pesem "Imel 
sem ljubi dve".

Imel sem ljubi dve, a eno sem 
izgubil.

Naj bo, pa bom odslej srčneje 
drugo ljubil.

Pozabil bom, oj te dekle, a tebi, 
tebi, oj domovina,

srce poklanjam vse, ti ljuba zdaj 
edina.

To pesem so na njegovo izrecno 
željo na skladateljevem pogrebu leta 
1921 zapeli šentjurski pevci.

Z Josipovo smrtjo je ugasnila 
tradicija Ipavcev, skladateljev in 
zdravnikov. Zanje velja zadnja kitica 
pesmi "Vse mine".

Kje je pevec zdaj vesel, ki je to 
prepeval,

naj bi enkrat še zapel, kratek čas 
nam delal.

Hitro, hitro mine čas, ah ne bo 
ga več pri nas...

Ko vzide mesec in razlije svojo 
srebrnino po hišah zgornjega trga, je 
naše gornje mesto tiho, v globokem 
snu. Tudi pri Ipavcih ni več luči in 
skozi zagrnjena okna ni več slišati 
mehkih akordov klavirskih strun. La
hen veter kuštra listje drevja in iz 
dalje, kot da zveni zadnja kitica pesmi 
Vse mine.

Naš veliki epski pesnik Anton 
Aškerc, kaplan v Šmarju pri Jelšah 
in velik prijatelj dr. Gustava Ipavca, 
je ob prijateljevi smrti zapisal epitaf, 
ki je Šentjurčanom v večen spomin 
vklesan na spomeniku na Botričnici:

To nisi ti, ki v temni tej gomili
v domače zemlje tihem krili, 

lezis molčeč.
Smrt le telo je tvoje strla
a pesem sladka tvoja ni umrla,
z njo vred med nami danes še 

živiš!

Dokler po svetu hodil bo 
Slovenec,

na grobu tvojem ne usahne 
vence,

tu zelenel in dišal bo navek!
Iz srca so privrele melodije
ti nežne, polne poezije,
v rojakov srcih našle so odjek.

Dr. Gustav Ipavec in razbo
jnik Guzaj

Kot župan je dr. Gustav imel kar 
precej težav z znanim razbojnikom 
Francem Guzajem - Šarklom. Ta je 
zvito in spretno vrsto let vlekel za 
nos vse žandarje v celjski okolici. 
Guzaj je bil doma iz šentjurske občine 
in Gustav ga je večkrat po uradni 
dolžnosti preganjal in se mu je tako 
hudo zameril. Guzaj mu je nekoč 
napisal pismo in mu svetoval, naj se 
raje bolj briga za svoje bolnike kot 
zanj, sicer mu bo on "čreva pregledal".

Pokojni podobar in restavrator 
Hinko Podkrižnik je kot otrok poznal 
Guzajevega brata Toneta, ki mu je 
povedal tudi to zgodbo:

Neke noči je Guzaj prišel domov 
na obisk, toda zanj so zvedeli žandarji 
ter nemudoma obkolili hišo. Razbo
jnik je pričel brezuspešno begati po 
hiši in iskati skrivališče. Nazadnje je 
hitro smuknil pod široko krilo sestre 
Tončke, ki je za mizo prebirala fižol, 
ter se tako rešil žandarjev.

Leta 1880 je bila za živega ali 
mrtvega Guzaja razpisana nagrada 150 
goldinarjev. Žandarji so ga dolgo 
brezuspešno lovili, končno sta ga 10.

septembra istega leta zalotila dva 
žandarja v neki kleti na Košnici. Po 
daljšem obstreljevanju je bil Guzaj 
ubit. Naslednji dan je prišla na 
Košnico posebna komisija, v kateri je 
bil tudi dr. Gustav Ipavec. Najprej je 
celjski fotograf napravil znano foto
grafijo mrtvega Guzaj a, nato so ga 
položili na dve mizi pod bližnjim 
drevesom. Takrat je pristopil k delu 
dr. Ipavec: No Guzaj, pa sva se le 
srečala! Seveda ne tako kot si ti želel, 
kajti zdaj bom jaz tebi čreva 
pregledal.

In je to tudi naredil. Guzaju je 
ena krogla predrla črevesje, druga mu 
je šla skozi desno podlakt, smrtni 
strel pa mu je presekal žilo odvod
nico, pravi poročilo dr. Ipavca.

Ernest Rečnik

Avtokleparstvo 
Ivan Kolman 
Pesnica 31 

tel.: 741-885
Cenjene stranke obveščamo, 
da pričnemo 's 1. marcem 

opravljati:

m „

Tudi čez noč 
je lahko vaš 

avto spet cel!

Se priporočamo!
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S poti po Indiji in Nepalu
Pozno popoldne prispemo v Jaipur, ki ga nazivajo tudi 

Pink City - Rožnato mesto - po rožnati barvi nekaterih 
znamenitih stavb. Mesto šteje okrog 600 000 prebivalcev 
‘n je znano po brušenju dragih in poldragih kamnov, 
^raguljarstvu, izdelovanju najrazličnejšega nakita, 
upodabljanju brezštevilnih bogov, ročnem slikanju na svilo 
ln različnih obrtnih dejavnostih ( izdelovanje preprog iz 
sv*le, kašmirske volne, šivanje oblek - naredijo jo po meri 
v enem dnevu).

Palača vetrov
Jaipur je edino mesto na svetu, kjer lahko na ulicah 

v>diš prometna sredstva od koles, rikš, motornih rikš, vesp, 
avtomobilov, kamionov, pomešana s svetimi kravami,
različnimi manjšimi domačimi živalmi, opicami, osli, 
kamelami in celo sloni. Peš smo se odpravili po eni
glavnih ulic in se zlili z množico. Neznanski hrup
Povzročajo vozila, hupe in škripanje zavor, ptiči v drevesnih 
krošnjah nad nami pa tako vreščijo, da se skoraj ni
rnogoče pogovarjati. Kar strmela sem okrog sebe, vsrkavala 
Prizore, poslušala, a nikakor nisem uspela uskladiti izvora 
glasov z barvitimi slikami, ki so bežale pred mojimi očmi. 
Ljudje hodijo med stojnicami, med drvečimi rikšami in 
avtl> eni kupujejo, drugi prodajajo, tretji prosijo, vsi pa 
so videti nekako umirjeni, kot da bi se čas zanje ustavil 
ln problemi razblinili v neskončnost. Sama sem se kar 
nalezla brezskrbnosti, počutila sem se sproščeno, srečno, 
kar pa ni trajalo dolgo, saj se mi je pogled vedno 
Pogosteje ustavljal na prosečih otrocih, invalidih, zaradi 
gobavosti iznakaženih bolnikih, starcih. Nezavedno sem 
gledala v tla, občutila stiskanje v prsih in hitela za vodičem, 
ki nam je svetoval, naj se čimmanj ustavljamo. Kljub temu 
Sem tu in tam stisnila kakšno rupijo v nastavljeno roko, 
začutila globoko hvaležnost, ki pa jo je v naslednjem 
trenutku zameglilo mnogo novih prosečih rok in razočara- 
nih pogledov. Hodili smo naprej, otopeli, polni vprašanj 
brez odgovora in lotila se nas je utrujenost, ki jo lahko 
Preženemo le s preusmeritvijo naših misli in novo 
aktivnostjo. Odločili smo se za vožnjo z rikšo, ki jo naš 
Vozn*k vozi neverjetno spretno in hitro. Že od daleč smo

zagledali od zahajajočega 
sonca ožarjeno Palačo 
vetrov - Hawa Mahal, ki je 
le zid, fasada, skozi katero 
so ženske iz palače lahko 
gledale na cesto, njih pa ni 
bilo videti. Dalj časa smo 
se zadržali v odprtem ob
servatoriju z mnogimi 
natančnimi instrumenti in 
največjo sončno uro na 
svetu, ki kaže točen čas na 
3 sekunde natančno.

Blizu Jaipurja je veliko 
akumulacijsko jezero, ki se 
napolni v monsunskem 
deževju, sredi njega pa stoji 
v vodi čudovita palača, kjer 
prebiva konkubina radžput- 
skega maharadže. Po Palovem pripovedovanju je obisk 
maharadže pri njej že pravi obred in atrakcija. Obiskuje jo 
vsak četrtek, okoliški ljudje ga spremljajo s čolnom, veselo 
igrajo in se z njim veselijo snidenja. Baje niso nič nevoščljivi.

Naslednji dan se odpravimo z avtobusom na ogled okolice 
Jaipurja. V daljavi zagledamo razgledne stolpe in obrambne 
zidove na okoliških hribih, pod njimi pa ogromen kompleks 
palač in templjev - to je

Amber Fort, ki so ga začeli graditi v 11. stol., kar pa 
vidimo, je bilo zgrajeno v 16. in 17. stoletju. V Amber 
Fort smo prijezdili na slonih. Po štirje smo sedeli v precej 
velikem sedlu ter se na grozljivi višini na hrbtih teh indijskih 
debelokožcev primajali do palač. Čudovite stavbe s 
sprejemnicami, dvoranami itd.imajo domišljen air condition, 
tekočo vodo s slapovi, ki so ohlajali ogrete maharadže in 
njihove goste. Med posameznimi stavbami so čudoviti vrtovi 
s cvetočimi grmi in eksotičnim cvetjem. Tu stoji tempelj, 
posvečen boginji Kali, ženi boga Sive, kjer je vse rdeče 
obarvano. Pred vstopom v tempelj smo morali odložiti vse, 
kar je živalskega, usnjenega, kajti živali so darovali tej kruti 
boginji. Pred njenim kipom so nekateri legli na trebuh in ji 
na ta način izkazovali svojo pripadnost. Hinduizem pravzaprav 
ni podoben nobeni drugi veri, ker v bistvu ni religija, saj 
ne postavlja načel, dogem, pravil etike, ampak je način 
življenja, tradicija in kultura indijskih narodov, ki si je tekom 
stoletij prilagajala legende in bogove in jih spreminjala z 
neizčrpno fantazijo indijskega ljudstva. Več koz 80% Indijcev 
je hindujcev in pravijo, da verujejo v več milijonov bogov. 
Trije glavni bogovi pa so: Brahma z ženo Sarasvati, ki je 
kreator življenja, Šiva z ženo Parvati in ljubico in kasnejšo 
ženo Kali, ki ga imenujejo uničevalec in ustvarjalec življenja 
hkrati, in Višnu z ženo Lakšmi, ki je ohranjevalec vsega, 
kar je na zemlji ustvaril Brahma. Bog Višnu se pojavlja v 
devetih oblikah, avatarah, od katerih je 8. avatara nam bolj 
poznana kot bog Krišna, ki je imel 8 žena, glavna je bila 
Rukmini, naj ljubša ljubica pa je bila Rada. Če bi tako 
nadaljevali, bi prešteli okrog 33 miljonov bogov, v katere 
hindujci verujejo.

Nadaljevanje prihodnjič

Draga Kovač Škoberne

17
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Kulturno prosvetno društvo Dramlje se predstavi
Osredno slovesnost ob slovenskem kulturnem 

prazniku smo tudi v Šentjurju pričeli kot sc za ta 
dan spodobi, s pesnikovo Zdravljico. Obiskovalci so 
napolnili dvorano šentjurskega kulturnega doma in 
med njimi je bil prenekateri Drameljčan, ki je želel 
videti in slišati, kako sc bodo njegovi rojaki odrezali 
v občinski prestolnici.

Navada, da se ob prazniku kulture v Šentjurju 
predstavljajo kulturno prosvetna društva. Dolgo časa je 
bila to pravica in dolžnost šentjurskega društva, potem pa 
se je njihova dejavnost omejila na delovanje dveh zborov, 
želja in sposobnost članov društva, da sami organizirajo 
praznovanje, pa sta usahnili.

Priložnost so letaos dobili Drameljčani. Želeli so 
prikazati čim več tistega, kar sicer živi v Dramljah. Tako 
so poleg obeh pevskih zborov predstavili še svoje igralce, 
ki občasno pripravijo kakšno gledališko predstavitev ali 
vsaj priložnostni skeč. Zgledno pa sodelujejo tudi z osnovno 
šolo, ki so jo na prazničnem odru predstavljali najmlajši 
folkloristi pod vodstvom Anice Jazbinšek ter pevski duet.

Moši pevski zbor

Čeprav segajo začetki negovanja pevske kulture v 
Dramljah v leta pred drugo vojno, ko sta pevce vodila 
učitelja Franc Povh in Simon Gorišek, pa se je tradicija 
neprekinjenega delovanja zbora pričela pred skoraj dva
jsetimi leti. Tedaj je profesor Edi Goršič prepričal nekaj 
domačinov, da je njihovih glasov škoda samo za dobro 
pivsko društvo. Ždaj zbor vodi Jože Jager in poleg svojemu 
občinstvu se vsako leto predstavijo še na občinski reviji, 
skupaj z ženskim zborom pa so redni gosti na pevskem 
taboru v Šentvidu pri Stični.

10 let mlajši je ženski pevski zbor. Kljub temu, da so 
mu nekatere članice zveste že vse od ustanovitve, pa je 
prav mladost največja značilnost in odlika tega zbora. 
Enega svojih kvalitetnih vrhov so pevke gotovo dosegle v

času, ko jih je vodil mladi zborovodja Simon Kolar, sicer 
član številne glasbene družine Kolarjevih iz Dramelj. Čeprav 
je še vedno aktiven član društva, je vodenje zbora prepustil 
Blanki Pasarič, ki je vodila pevke z zanesljiovo roko tudi 
na prireditvi v Šentjurju.

Drameljski podoglarji

Posebna zanimivost na sobotni prireditvi je bila 
predstavitev "podoglarjev". To je star ljudski običaj vaških 
fantov, ki se kar sami povabijo v svate in s pesmijo ter 
šegavimi igrami popestrijo pravo kmeško ohcet.

Drameljski kulturniki z negovanjem in ohranjanjem 
kulturne dediščine mislijo zares. S tem namenom so pričeli 
sodelovati z Ljudsko univerzo v Šentjurju. Le - ta se je 
v preteklem letu vključila v projekt izobraževanja odraslih 
na podeželju , ki ga je pripravil Andragoški center 
Slovenije. Vsebina delovanja t.i. študijskega krožka Kulturno 
prosvetnega društva Dramlje je bila prav zgodovina in 
razvoj kulturne dejavnosti v kraju s poudarkom na ljudskem 
izročilu.

Anita Koleša
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iz Planinske kronike

Planinski grad v očeh umetnika

"Te besede niso pisane samo za 
vas, ki ste z mano živeli srečna leta 
mladosti, in za tiste, ki so čuvali 
našo mladost in sc je veselili, 
temveč tudi za one, ki pridejo za 
nami, za bodoče Planinčane, ki 
bodo živeli v lepoti in milini našega 
kraja, ko nas ne bo več.

Vam, ki me poznate in tistim, 
ki bodo prišli za nami, povem, da 
ta knjiga ni pisana iz častihlepnosti 
ali zanimanja za zgodovino, temveč 
samo iz ljubezni do naše Planinc, 
naše ožje domovine, ki je meni 
kakor vam najlepši in najmilejši kraj 
na vesoljnem svetu..." s temi vzne
senimi besedami je pričela Ana Wam- 
brechtsamer svojo skoraj 500 strani 
obsegajočo zgodovinsko pripoved o 
svoji ljubljeni Planini. Le redki so 
kraji, ki imajo svojo zgodovino 
zapisano tako izčrpno in zanimivo ter 
prava škoda je, da planinska kronika 
ni poznana širšemu krogu. Zamujeno 
bomo poskušali popraviti s povzetki iz 
kronike, ki jih bomo objavljali v nekaj 
naslednjih številkah Šentjurskih novic.

Ana Wambrechtsammer, nemška 
pisateljica slovenskega rodu, se je 
rodila na Planini leta 1897 v hiši št. 
29, to je v sedanji Španovi hiši sredi 
trga. Njen oče je bil rojen Celjan, 
imel je trgovino v Sevnici, leta 1994 
pa je kupil bivše Slugatovo posestvo 
na Planini ter tu odprl trgovino. 
Prizadet zaradi kapi je moral svoje 
planinsko imetje kmalu prodati, kar je 
njegova dvanajstletna hči Ana 
doživljala kot svojo največjo nesrečo v 
življenju. Življenska pot jo je nato 
vodila od Maribora do Gradca in še 
naprej, toda kraja svojega srečnega 
otroštva ni nikoli pozabila. Umrla je 
leta 1933, komaj 36 let stara, in je 
pokopana na Planini. Ana Wam- 
brechtsammer je Slovencem dobro 
poznana kot avtorica čudovite zgo
dovinske epopeje o celjskih grofih 
"Danes grofje Celjski in nikdar več"

Planinski grad je v 10. stoletju 
postavil grof Engelbert Pilštajnski, in 
sicer med letom 963 in 980. Po njegovi 
smrti leta 980 je vsa posest pripadla 
hčeri Hemi, ki je po smrti svojega

moža in obeh sinov leta 1002 us
tanovila v Krki na avstrijskem 
Koroškem samostan, mu podarila vsa 
svoja posestva, vključno s planinskim, 
ter se posvetila duhovnemu življenju. 
Hema je bila razglašena za svetnico 
in je doslej menda tudi edina svetnica, 
ki izvira z našega narodnostnega 
ozemlja. Planina je kasneje prešla v 
last krške škofije, kjer je tudi ostala 
do druge polovice 14. stoletja, ko so 
jo kupili celjski grofje.

Planinski vitezi so bili torej fevdniki 
Krške škofije. Prvi poznani vitez se je 
imenoval Ortlof Planinski. V drugi 
polovici 12. stoletja se njegovo ime 
večkrat pojavlja v raznih listinah, kar 
pomeni, da je bil zelo ugleden in 
poznan. Zanimivo je, da gostoljubnost 
in bogastvo planinskih vitezov opeva 
v svoji najbolj znani pesnitvi Parzival 
tudi znameniti bavarski dvorni pesnik 
Wolfram von Eschenbach. Iz zgodovin
skih zapisov je poznano, da je imel 
Henrik Ostrovrhar - Planinski precej 
posestev tudi v Brežah na Koroškem 
ter v okolici Judenburga. Bogastvo 
planinskih vitezov pa je pričelo kmalu 
kopneti in vse češče so pojavljajo 
dolgovi ter prodaje posameznih 
posesti. Tako so npr. 25. junija 1299

prodali svoj brod na Savi pri Trebnjah 
za 32 mark akvilejskih beličev, dne 17. 
aprila leta 1328 pa grad Smlednik na 
Kranjskem za 2000 mark tehtanega 
srebra. Kupec je bil Friderik Zolneški, 
kasnejši prvi celjski grof. Leta 1345 
je moral prezadolženi zadnji planinski 
vitez Henrik predati vplivnemu Celjanu 
tudi planinski grad. Listina o tej 
predaji je ohranjena kot izvirni per
gament z voščenimi pečati planinskega 
viteza Henrika. 6. junija 1345 je krška 
škofija na slovesnem zboru v Sloven
skih Konjicah predala planinsko gra
jsko posetsvo v fevd Celjanom. Henrik 
Planinski je še nekaj let životaril na 
planinskem gradu. Ohranjena je še 
dokument, s katerim mu leta 1355 
gornjegrajski opat kot miloščino 
prepušča v užitek neko desetino v 
planinski župniji. Henrik Planinski je 
umrl zgodaj spomladi leta 1363 "v 
revščini in nadlogi"; na njegovem grobu 
je bil prelomljen grb vitezov Planinskih 
in celjski grofje so nastopili kot 
gospodarji planinskega gradu.

(se nadaljuje)
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PISMA BRALCEV

Ob 96. rojstnem dnevu!
Mislim, da je Jurij Šumej iz Nove 

vasi najstarejši Šentjurčan in je prav, 
da ga pozdravimo tudi v Šentjurskih 
novicah.

Rodil se je 12. marca 1898 v Novi 
vasi, kjer še sedaj stanuje. Ni imel 
lahkega življenja, ker je bil kmet. 
Zena mu je umrla že leta 1946 in 
je ostal sam s sedmimi malimi otroki. 
Bil je zelo razgledan človek, občinski 
odbornik, član Kmečke zveze in tudi 
zastopnik vzajemne zavarovalnice.

Vedno je nasmejan in dobre volje, 
rad ima obiske in bo tistim, ki ga 
boste obiskali rad razložil, kako je 
bilo včasih. Zanj je največje darilo 
prijazen pozdrav, nasmeh in pri
jateljski stisk roke. Dokler smo živi, 
ljudje potrebujemo drug drugega, ko 
smo mrtvi, pa le še spomin z 
molitvijo.

Jurij zelo rad bere Šentjurske 
novice, zato mu jih naročam in 
prosim, da mu jih pričnete pošiljati!

Za nejgov rojstni dan mu želimo, 
da bi enako zadovoljen dočakal 100 
let!

Pavla Šumej

Stara modrost:
Boljša je žlica soka v miru, 
kot je polna miza v prepiru.

Sin o očetu
Pri desetih letih: oče veliko vedo.
Pri petnajstih: kolikor vedo naš oče, 
vem tudi jaz!
Pri dvajsetih: saj oče pravzaprav nič 
ne vedo.
Pri tridesetih: bi pa morda le
povprašal očeta.
Pri štiridesetih: oče pa le nekaj vedo.
Pri petdestih: oče pa res vse vedo.
Pri šestdesetih: o, ko bi še lahko 
vprašal očeta!

Pavla Šumej

Spoštovani g. urednik!
Od nastanka do danes z zaniman

jem prebiram Šentjurske novice. 
Cenim vaša osebna prizadevanja in | 
napore, vložene v delo, ki služi za ; 
blagor ljudi, zlasti zapostavljanega 
sloja delavcev in kmetov.

Pred nedavnim je bil v Novem 
tedniku napisan članek, v keterem je 
grobi očitek, da naročniki Šentjurskih 
novic ne mislimo s svojo glavo. 
Svetujem osebi, ki je to napisala, naj 
izda takšen svoj lasten časopis, da ga 
bomo lahko prebirali s svojo glavo. 
Pa brez zamere.

Moj namen, da se vam oglašam 
pisno, je protest zoper priobčeno 
fotografijo na strani 20 v 10. številki 
Šentjurskih novic.

Se vam ne zdi, da stvar spominja 
na čas, ko so indijanska plemena 
natikala na kole glave ubitih 
sovražnikov? Norce in šale uganjati 
na račun ubitih živali pa res ni prav! j 
Vsaj kulturni ljudje tega ne delajo...

Trezika Buser, Ponikva

Spoštovana g. Buser!
Zahvaljujem se vam za vaše pismo 

in se vam hkrati opravičujem, ker ga 
zaradi obsežnosti na tem mestu ne 
morem objaviti v celoti. Obe temi, ki 
ste ju načeli, mučenje živali in 
socialna pravičnost, sta pomembni in 
bi ju lahko v v obliki samostojnih 
člankov objavili v eni izmed naslednjih 
številk. Hvaležen vam bom, če se 
boste odločili in jih dopolnjene poslali j 
v objavo našemu časopisu.

Urednik

Pikica in Tonček na Planini
Učenci 8. razreda OŠ Planina smo 

v nedeljo, 13. februarja zaigrali mlad- i 
insko igro Pikica in Tonček. Srečni j 
in veseli smo bili, da je bila ob tako 
slabem vremenu dvorana polna in da 
so bili starši ter krajani z našo j 
predstavo zadovoljni. V igro smo | 
vložili veliko časa in truda, največ j 
zaslug za uspeh pa ima naša mento
rica gospa Lenka Kovačič. Učenci si j 
z denarjem od vstopnine in srečelova

služimo denar za končni izlet, zato 
se za dobitke vsem darovalcem isk
reno zahvaljujemo.

Za 8. razred: Katja Senica

Smučanje na Rogli
70 učencev se je udeležilo 

smučanja na Rogli. Gospod Mirko 
Kovač je podaril naši šoli 10 voženj 
na Roglo, kamor so se učenci vozili 
vsak dan. To je bilo za nas nepozabno 
srečanje in doživetje. Vso organizacijo 
je vodil naš učitelj telovadbe Drago 
Jazbinšek.

Mentorju in darovalcu iskrena 
hvala.

Tina Žibret

Jutranji utrinek

In zopet je novo jutro 
se rodilo iz noči.
To je jutro

še neizživetega življenja, 
je kot nepopisan list papirja, 
ki čaka, kaj bo nanj usoda zapisala. 

Je nadaljevanje včerajšnjega dne, 
a vendar je nov začetek vsega. 

To je pričakovanje...

Življenje

Če je življenje še tako težko 
in te pritiska k tlom, 
ko ni od nikoder pomoči, 
le sam si s svojo bolečino 
in spoznaš, da se dan 
v koščke je prahu razsul, 

moraš veijeti,
da je sonce še vedno na nebu, 
in da tudi zate sveti.

Ivanka Uduč
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Podaljševanje veljavnosti 
vozniških dovoljenj in regis- 
tnkih tablic

Vse imetnike vozniških dovoljenj ter 
registriranih in priklopnih vozil 
obveščamo, da veljajo vozniška do
voljenja, potrdila o znanju prometnih 
predpisov, prometna dovoljenja, reg
istrske tablice ter prometna dovoljenja 
in evidenčne tablice za traktorje in 
traktorske priklopnike, ki so predpisane 
v stari zakonodaji, le do 25. 6. 1994.

Do sedaj je zamenjala svoje dokumente 
in registrske tablice le polovica šentjurskih 
občanov. Zaradi pričakovane gneče vas 
prosimo, da ne čakate na zadnji trenutek 
ter te formalnosti uredite čimprej!

Za zamenjavo potrebujete do sedaj 
veljavne dokumente ( vozniško dovoljenje, 
Potrdilo o poznavanju predpisov o varnosti 
cestnega prometa, vozniško dovoljenje za 
traktor) ter fotografijo velikosti 3,5 x 4,5 
cm.

Zamenjava vozniškega dovoljenja stanc 
430 tolarjev.

Za zamenjavo registrskih tablic potre
bujete prometno dovoljenje in stare reg
istrske tablice. Nove registrske tablice 
stanejo 2640 tolarjev. Če želite imeti še 
tretjo tablico, vas bodo vse skupaj stale 
3740 tolarjev.

Oddelek za notranje zadeve 
občine Šentjur pri Celju

Sporočila matične službe 
Poročiti so sc:

Jožef Videc iz Podgrada in Tatjana 
Hribar iz Litije,

Anton Tržan iz Slivnice in Marjeta 
Zupanc iz Podlešja

Alojz Dobnik in Marjanca Čakš, oba 
iz Dolge gore
Umrli so:

Ivan Tomplak (61) iz Črnolice, Franc 
Zupanc (54) iz Goričice, Stanislav Cehner 
(72) iz Šentjurja, Anton Lavriha (87) iz 
Škarnic, Rozalija Spolenak (85) iz 
Šentjurja, Angela Cizerle (66) iz Ravnega, 
Jožefa Mulej (83) z Zlateč, Stanislav Vodeb 
(83) iz Gorice, Anton Gobec (65) iz Tratne, 
Anton lenič (60) iz Šentjurja, Avguštin 
Korošec (79) iz Cerovca, Janez Dobnik 
(74) iz Dolge gore, Ivana Herič (59) iz 
Okroga, Janez Skale (84) iz Jele in 
Elizabeta Gorišek (79) iz Marija Dobja.

Kmetijski nasveti

Vplivi na vsebnost beljakovin v mleku
Prežvekovalci izkoristijo tako 

zaužite beljakovine kot tudi ne- 
beljakovinski dušik. Tega predelajo 
v svoje lastne beljakovine mikroor
ganizmi, ki živijo v vampu.

Na pravih beljakovinah so bogata 
naslednja krmila: sojine tropine,
sončnične in bučne tropine ter 
pogače, tropine oljne ogrščice, 
lanene tropine itd.

Nebeljakovinski dušik - nebeljak- 
ovinske oblika beljakovin se nahaja 
v zeleni krmi, ureji, v kurjekih itd. 
Mikroorganizmi, ki živijo v vampu, 
izkoristijo ta dušik za tvorbo lastnih 
beljakovin. Ko odmrejo, jih žival 
prebavi in porabi njihove beljak
ovine.

Mleko je zelo pomembno beljak
ovinsko živilo in ker je tudi že pri 
nas odkupna cena odvisna od 
količine beljakovin v njem, je zelo 
pomembno, da vsak kmetovalec ve, 
kaj vse lahko vpliva na vsebnost 
beljakovin v mleku.

Na količino beljakovin v mleku 
torej vplivajo prehrana, pasma, 
dedne lastnosti posameznih živali 
znotraj pasme, starost molznice in 
čas po telitvi.

Vpliv pasme je velik. Praviloma 
dajejo molznice visoko mlečnih 
pasem mleko z manjšim odstotkom 
mlečnih sestavin. S staranjem 
molznice, po 6. ali 7. laktaciji, se 
začneta zmanjševati tako količina 
mleka kot vsebnost beljakovin. Prvih 
25 do 50 dni po telitvi, ko krave 
dosegajo maksimalno mlečnost, je 
v mleku beljakovin manj, čisto na 
začetku in na koncu laktacije pa 
več.

Pri prehrani krav ima oskrba z 
energijo največji vpliv na vsebnost 
beljakovin v mleku. Krave z visoko 
mlečnostjo pa moramo dodatno 
krmiti tudi z beljakovinsko 
bogatejšimi krmili, kot so razne 
tropine in krmne mešanice.

Mija Roženičnik, dipl. ing.
kmet.

Težave zasebnega zdravstva
Bodoči zasebni zdravniki smo povabili predstavnike izvršnega sveta 

na razgovor o privatizaciji in organiziranosti dela v zdr. domu. G.Grdina 
je nanizal nekaj svojih stališč - vprašal se je, kaj je vzrok, da v 
Šentjurju toliko zdravnikov in drugih zdr. delavcev želi med zasebnike, 
glede morebitnih presežnih delavcev je dejal, da smo vedno zagotavljali, 
kako smo racionalno organizirani, zato upa, da tega problema ne bo, 
kar so mu tudi potrdili v Celju. Zasebniki naj bi delali v zdr. domu, 
saj je to najugodnejše za paciente in izvajalce. Zaradi obveznega 
normalnega funkcioniranja zdr. doma pa bi se bilo treba več in bolj 
enakovredno pogovarjati o sodelovanju. Spremembe bodo tudi pri OD 
- odslej bo stimulirana tudi količina dela in ne le pavšal oz. prisotnost 
na delu. Na koncu je predsednik Izvršnega sveta poudaril, da ne bo 
problema pri izdajanju koncesij, seveda ob upoštevanju splošnih pogojev. 
Prim. Moser pa je zagotovil, da bodo izračuni za najemnino in ostale 
stroške pošteni in neprofitni ter da bo sodelovanje pri delu in dežurstvu 
korektno, pa tudi natančno finančno ovrednoteno.

Po tem razgovoru se nam je privatizacija zdela možna in bližja, v 
konkretnih pogovorih s prim. Moserjem pa smo naleteli na težave, ki 
so nam naše cilje ponovno oddaljile. Pred nami pa so že pogodbe z 
ZZZS, kar pomeni, da se bo potrebno kmalu odločiti.

Za skupino zdravnikov: D. Kovač - Škoberne
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KOŠARKA

ALI BO KOŠARKAŠKI PREPOROD USPEL?
Končanih je pet kol končnice 3. slovenske košarkarske lige 

- vzhod, kjer se dvanajst ekip bori za uvrstitev v 2. ligo. Na 
vrhu lestvice je še vedno Leljak Maribor, ki je v rednem 
delu v svoji skupini dobil vse tekme in imel tri zmage prednosti 
pred Kemoplastom, ki je bil prvi v drugi skupini. Kot kažejo 
dosedanji rezultati, so ekipe iz druge skupine močnejše, saj 
redno zmagujejo. Izjema je le Leljak Maribor. Še najbolj je 
presenetila Rogla, ki je dobila vseh pet tekem in se tako 
vključila v boj za napredovanje. Šentjurski Kemoplast je tretji, 
z enakim izkupičkom točk kot drugouvrščeni Feniks in le še 
zmago pred Roglo.

KK Kemoplast je prvih pet tekem igral zelo nepredvidljivo, 
na dveh tekmah prikazal dopadljivo in učinkovito košarko, na 
dveh pa popolnoma zatajil. Kljub nenadejanemu porazu s 
Tam busom B - manjkali so poškodovani Kovač ter Drobnič 

in Šoštar, ki sta tik pred tekmo doživela lažjo prometno nezgodo - vsi upi še niso pokopani. Po porazu so naši 
odlično zaigrali proti Lenartu in tekmo prepričljivo dobili z rezultatom 89 : 66 (44:34). Čaka jih pa še tekma z 
vodilnim moštvom iz Maribora, kjer bo boj za zmago neusmiljen. Glede na to, da igra pri Kemoplastu sloni na 
dveh igralcih, bo veliko odvisno od njiju. "Play" Knez v končnici igra dobro, bolj spremenljiv je Košak. Če bo on 
zaigral umirjeno in razumno, kar lahko, če hoče, potem uvrstitev v 2. SKL ni pod vprašajem.

Zadnja vest:
Maribor Leljak : Kemoplast 

91 : 67

Lepi uspehi mladih šahistov
Na mladinskem šahovskem prven

stvu v Kranju sta igrala tudi dva 
šentjurska šahista. V starostni kate

goriji do 
18 let je
B i š č a n 
zasedel 
deseto 
mesto, v 
kategoriji 
do 20 let
pa je bil

Sebastjan Jazbinšek s šestimi osvo
jenimi točkami odličen četrti. Trikrat 
je zmagal, šestkrat remiziral in le
enkrat okusil grenkobo poraza.

Sebastjan, kako je bilo na 
državnem prvenstvu?

Turnir je bil dokaj naporen in je 
trajal devet dni. Tempo 40 potez na 
dve uri pa mi je kar ustrezal. Z 
rezultatom sem seveda zelo zadovoljen, 
a bi lahko bilo tudi bolje. Tako sem 
npr. s Tratarjem remiziral že povsem 
dobljeno partijo.

Si najmlajši in do nedavnega 
edini mojstrski kandidat v Šentjur
ju. Kdaj si osvojil ta spoštovanja 
vreden naslov?

Bilo je to v jeseni leta 1992 na 
kvalifikaciskem turnirju za člansko 
državno prvenstvo.

Kako sc postane mojstrski kan
didat? Kdaj in kako si pričel s 
šahom?

Resneje sem pričel igrati pri dvana
jstih letih. Moj prvi učitelj je bila 
mama, ki je navdušena šahistka. 
Mnogo sem igral tudi s starim očetom. 
Zdaj hodim dvakrat mesečno v 
Ljubljano v šahovsko šolo, ki jo vodi 
mednarodni mojster Jelen. Tam se 
naučin marsikaj novega, pa tudi pose
bni šahovski psiholog mi pomaga. 
Odkar hodim v to šolo, študiram šah 
vsak dan 2 do 3 ure.

Ob tej priložnosti bi se rad zahvalil 
Šahovskemu društvu Lipa in še posebej 
g.Francu Gazvodi, ki mi omogočata to 
šolanje , pa tudi sodelovanje na 
turnirjih širom Slovenije.

Katerega velikega šahista bi 
izzval na dvoboj?

Ljubojeviča, ki je moj idol. Pa tudi 
Aljehina, če bi še živel.

Grega Kovač

Na klubskem šahovskem prvenstvu 
je zmagal Biščan pred Potočnikom 
in Gazvodo.

Na regijskem prvenstvu za starejše 
dečke pa je Matej Malovrh zasedel 
drugo mesto.

Atletika: Primož Pangerl je 
v državni reprezentanci

V nedeljo. 30. januarja je bil v 
Murski soboti mednarodni kros, na 
katerem so zelo uspešno tekmovali 
atleti iz Šentjurja.

Tone Ojstršek je zmagal med 
mlajšimi mladinci(3000 m), prav tako 
pa tudi Eva Kovač med mlajšimi 
mladinkami(2000 m). V teku starejših 
mladincev na 6000 metrov, ki je bil 
tudi izbirni za sestavo državne 
reprezentance Slovenije, je Primož 
Pangerl osvojil tretje mesto in bo 
zastopal Slovenijo na meddržavnem 
krosu za Donavski pokal

Vlado Artnak

Sebastijan Jazbinšek
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ZA RAZVEDRILO

TCT~ '
NAGRADNA KRIŽANKA ŠT. 11

(Nagarde za križanko št. 11 podeljuje sponzor, katerega raspoznavni znak je v kržanki.)

TONA POPUST
ODBITEK

UTRJENA
ZGRADBA BODICA VALJEVO ITALIJA DODATEK

PRIKUHA
NAJMANJ.
DELEC

ZAČIMBA ERIKA
LAH POLMER MESTO V 

BOLGARIJI VAŠTE

NEKDANJI
SLOV.
IGRALEC
(PRVAK)

P* SRBSKO
IME

KORALNI
OTOK

ZENSKI
GLAS

s PRIPADNIK
LIROV

SPRIMEK
SNEGA

KIJ
MALIK

REKAMA
DOLENJSKEM

LESENA
PORODA

NAŠA
RFKA

amper MEMBR
ANA

pevka
ŽNIDARŠIČ

SBI
DEBELJAK
IGRALNA
KARTA

ČELADA

MUSLIMAN. 
M. IME 
ČRNA 
PIJAČA

del
konjske
OPRAVE

SRBSKI
VOJNI
DOBIČKAR

KOVINSKA
INDUSTRIJA
VRANSKO

POKRIVALO ŠPANIJA
VPREŽNA
ŽIVAL

TENIŠKI
RFKVI7IT

NASPROTJI
=>LIME

VPISEK

PRIPADNIK
AVAROV

PR0DUK1
VULKANA

SREDIŠČE
VRTENJA

ŠIFRA BES OSEBNI
ZAIMEK

OSEBNI
zaimek

PUSTNA
SLADICA

SRBSKO 
M. IME

NAQLEŽNE
7117FI KF

-
JANEZ
JAPELJ

EVA JAPONSKA
IGRA

NANUT
ANTON

PARTIZ.
IME POPITA

DOMAČA
JED

JEZA,
GNUS

ANITA
KOLESA VZHOD ANTON

AŠKERC
0IMSKA
številka
ENA

ŽITARICA
POSODA 
ZA ROZE

ANDRO
OCVIRK

KOLAR
EDI

KISIK AVSTRIJA METER ENOTA
JOULE

STOK ŽENSKO
IME

JED IZ 
MESA IN 
ZELJA

JUŽNO
AFRIŠKA
REPUBLIKA

Prejeli smo 59 rešenih 
križank in 31 anagramov. 
Nagrade za križanke 
Podeljuje ANDY avtoshop 
12 Šentjurja, žreb pa jih je 
namenil Zlatki Budna iz 
*^°kja, Damjanu
Kramaršek iz Svetelke ter 
Slavku Pečenko iz 
Šentjurja. Dobite jih v 
trgovini Andy avtoshop.

Knjigo aforizmov in 
zbadljivih šentjurskih 
napisov "Fore za Jurja" je 
žreb namenil naslednjim 
reševalkam anagramov: 
Slavi Kovačič s Ponikve, 
Rečnik Tilčki iz Šentjurja 
ter Darinki Draksler s 
Ponikve. Knjige so bile 
Podeljene na slovesni pro
mociji knjige oziroma jih 
boste prejeli po pošti.

Nagradni anagrami - slovenski 
politiki

JE MINI STAR IN JEZAV NAŠ NOJ, 

To mož je, ki nas pošilja v boj.

GRČAVI BORA 
je mož močan kot gora.

ČUK NALIMAN, 

ta možak je ves navihan.

NOV, A DRZEN ŠEJK - 
kdo je ta slovenski Švejk?

VINA, MONA, 
daj na mizo!
Kliče nona.
Trem izžrebanim reševalcem poklanjata 

avtorja svojo knjigo "Fore za jurja", ki je 
izšla 17. februarja letos.

Aforizmi (iz knjige "Fore za jurja")

Dobro živim, ker se jim pustim.

Vse se je obrnilo:
zdaj so komunisti v cerkvi
in pridigarji na oblasti.

Idealen zakonski mož je mož iz drugega 
zakona

Sreča in nesreča korakata vkup!
Le zakaj uspe priti nesreči vedno prej na 
cilj?

Da boš razumel aforizem, 
ne sprašuj mene, ampak sebe!

Jože Mastnak - Marjan
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Šentjurski kmečki upor
Zgodil se je na seji upravnega odbora šentjurske SLS, 

namenjen pa ni bil "graščaku" temveč le njegovemu valptu. 
Predsednik kmetijske komisije g. Veber, ki je v interesu 
višjih ciljev menda predolgo sedel na kmetijskem denarju, 
je dobil brco. V noči s 17. na 18. februar pa se je v 
Slatini na Ponikvi ilegalno sestal cvet šentjurske SLS s 
strankarskim prvakom Marjanom Podobnikom. Na nočni 
seansi, na kateri so menda predajali tudi znamenito 
"knjižico", je sodeloval tudi "graščak", zato je povsem 
nepredvidljivo, v katero smer se bo obrnil kmečki gnev.

Zvestoba preko groba
Je redka vrlina, ki pa jo je treba opaziti in pohvaliti, 

če se kje nanjo naleti: na planinski pošti ves promet še 
vedno teče pod budnim očesom blagopokojnega Broza, ki 
še vedno pokroviteljsko zre s slike na svoje nekdanje 
planinske podanike. Ker so menda prav zaradi tega 
Planinčani izjemno zadovoljni s svojo PTT, bodo po volitvah 
prakso z Jožetovo sliko uvedli tudi v druge javne ustanove.

Ne bomo le gostinci in natakarji!
Na posvetu o aktiviranju potencialov podeželja za 

odpiranje novih delovnih mest so se vse diskusije vrtele 
okrog turizma, ki naj bi nam prinesel težko pričakovana 
nova delovna mesta. Da pa vsi le ne bomo oštirji ali 
natakarji, nam zagotavlja ravnaje najpomembnejšega občin
skega moža, ki se je med tem, ko so se v skupščinski 
dvorani Sentjurčani navduševali za turizem, pomenljivo 
sprehajal okrog Džamije: tudi trgovci bomo!

Zločin in kazen
Šentjurske Narodne demokrate je doletela zaslužena 

kazen: namesto predpisanemu Peterletu so svoje srce 
poklonili Janši, kar je krščansko usmerjenega "poklicnega" 
šentjurskega pravičnika F. Z. tako razjezilo, da je nadnje 
priklical svoje prekletstvo. Za začetek jim je namenil 
policijsko preiskavo in ker ta ni odkrila nič sumljivega, je 
poslal v ogenj javnega tožilca. Z gotovostjo pa se tudi 
pričakuje, da bo v kratkem počasatil svoje bivše strankarske 
kolege s temeljito javno obdelavo v vseh dosegljivuh
medijih.

Potrebujemo SZDL
Da ta bivša vseobsegajoča stranka ni bila kar tako, se 

je lepo pokazalo v trenutku, ko v množici šentjurskih 
strank ni bilo mogoče najti niti ene, ki bi pripravila teren 
za odločanje o novi lokalni samoupravi. Vendar vse še ni 
izgubljeno: stara ekipa, zdaj žalostno razdelejena na 
Socialiste, Zelene, Demokrate in Liberalce bo v kratkem 
združila poleg svojih moči tudi začetnice imen in skoraj 
vse bo rešeno. Le še CK manjka!

Moč Valentinovega
Valentin dela resnične čudeže: na dan 14. februarja je 

občinsko vodstvo povabilo v goste bivšega župana Kovača. 
Po obvezni kavici in prijaznem klepetu so mu slovesno 
izročili kopije vseh dokumentov o ustanavljanju Štajerske 
banke, revizijska poročila šentjurskih "by pasov" in sezname 
vseh prejemnikov t.i. nepovratnih sredstev. Seveda z vročo 
željo, da bi jih čim prej objavil v Šentjurskih novicah.

Trubarjeva 17, 
tel.: 743 383, 741 119 'Amon

Pričakujemo vas vsak delovnik od 9. - 
12 ure in popoldne od 14. - 18. ure. 

Ob sobotah od 8. - 12.ure.

NAŠ Telefon: 
743 383, 

741 119

AKCIJSKA PRODAJA
Kavbojke: diesel, replav 2100,-
Mikice: nike, replav, ctneill 2447,-
Trenerke: nike 6586,-
Vetrovke: 3465,-

UGODNO
Prodaja koles ROG na 5 mesečni brezobrestni 

kredit (čeki)
Velika izbira športnih copat ADIDAS

NOVO - NOVO - NOVO
Lasten servis in rezervni deli za kolesa ROG in

ROMET
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